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ÇİFTÇİ YAŞLANIYOR! 
Tarımdaki yaşlanmaya da dikkat 
çeken Çalış, “Kırsal kesimde 
yaşayanlar için ekonomik fırsat-
ları artırmaya ve yaşam kalitesini 
iyileştirmeye yardımcı olmamız 
da gerekiyor. ‘Tarımsal üretimde 
istihdam alarm veriyor çiftçi nüfusu 
yaşlanıyor’ diye bağırıyoruz, duyan 
var mı?” dedi.
n HABERİ SAYFA 3'TE

Son dönemlerde Türkiye’de 
ve dünya gündeminde olum-
suz şekilde gelişen şartlara 
bağlı olarak çiftçi her geçen 
gün kalan umudunu da 
yitirmeye doğru gidiyor! 
Ziraat Yüksek Mühendisi Ce-
lil Çalış, karamsar tablonun 
çiftçiyi üretimden soğuttuğu-
nu söyledi.

tekbassanayisitesi.com

AY YILDIZLAR BARO
İÇİN YOLA ÇIKTI

KONYALI ERMENİ 
RUS CEPHESİ'NDE!

Konya Barosu 12 Ekim'de Olağan Seçimli Genel 
Kuruluna gidiyor. Bu kapsamda Av. Levent Baba-
can Konya Baro Başkanlığına adaylığını Ay Yıldız 
Avukatlar Grubu Başkan Adayı olarak duyurdu.

 n HABERİ SAYFA 4'TE

1915-1923 yılları arasında Kafkas Cephe-
si’nde Rusya’ya esir düşüp 7 sene esarette 
kalıp mucize bir tesadüfle kurtulan Kilistralı 

Şakir Toydemir’in hikayesine ışık tutan Kültür 
İnsanı, Yazar İsmail Detseli; Toydemir’in cep-
hede karşılaştığını Konya’da yetişen Ermeni 

askerle yaşadıklarını anlattı.
 n İSMAİL DETSELİ’NİN KÖŞE YAZISI 7’DE

Brent petrol ve 
döviz kuruna 

göre şekillenen 
akaryakıt fiyat-
ları, bir düşüyor 
bir yükseliyor. 

Petrol fiyatların-
daki bu dalga-

lanmayı ise hem 
vatandaş hem 

sektör istemiyor 

Oynaklık yaramıyor!
YERİNE 
KOYAMIYORUZ   
Brent petrol ve 
döviz kurundaki 
dalgalanmalara 
göre akaryakıttaki 
rakamların deği-
şiklik gösterdiğine 
dikkat çeken Yellice 
Petrol Sahiplerin-
den Hasan Yellice, 
“Fiyatlar arttığında 
biz sattığımız yakı-
tın yerine yenisini 
almakta zorlanıyo-
ruz. Elimizde olsa 
fiyatları biz düşürü-
rüz!” dedi. 

SATIŞLAR 
DÜŞÜYOR  
Akaryakıt satışla-
rının son yıllarda 
düştüğünün de 
altını çizen Yellice, 
bu düşüşün fiyatlar-
dan değil, elektrikli 
araç kullanımının 
artışına bağlı olarak 
gerçekleştiğini bil-
dirdi. Yellice önü-
müzdeki süreçte 
elektrikli araçların 
daha da artacağı-
nın altını çizdi. 
n HABERİ 
SAYFA 3'TE

Çumra’da 
Tarım Bayramı 
Heyecanı

n HABERİ SAYFA 4'TE

49 ilde 
eş zamanlı
operasyon

n HABERİ SAYFA 6'DA

450 bin 
metreküplük 
sel kalkanı 

n HABERİ SAYFA 7'DE

Gündem yabancı çalışanlarİnternetten 
alıyoruz 

Kapatmak 
yeterli değil

Siyasilerden destek isteyen KSO Bşakanı 
Mustafa Büyükeğen; “Ülkemizdeki yaban-

cıların kayıtlı bir şekilde çalıştırılması ile 
ilgili yasal düzenlemeleri de hızla yapmak 

zorundayız” dedi.  n HABERİ SAYFA 5'TE

Son 12 ayda internet kul-
lanan bireylerin İnternet 
üzerinden özel kullanım 

amacıyla mal veya hizmet 
satın alma oranı, 2023 
yılında yüzde 49,5 iken 
2024 yılında yüzde 51,7 

oldu. n HABERİ SAYFA 5'TE

Çocukların istismarına 
neden olacak içerikler 

nedeniyle oyun platformu 
Roblox’a erişim engellen-
mişti. Uzmanlar ise çözü-
mün sadece kapatmakta 
olmadığını ailelere de gö-
rev düştüğünü belirtiyor.  

n HABERİ SAYFA 8'DE

Hasan Yellice

Celil Çalış



Finansal Kurumlar Birliği, 
çatısı altında faaliyet gösteren 
tasarruf finansman sektörünün 
2024 yılının ilk altı ayına dair 
verileri açıkladı. 2024 yılının ilk 
yarısında 111 milyar TL işlem 
hacmi gerçekleştiren tasarruf 
finansman sektöründe toplam 
sözleşme tutarı, 275 milyar 
TL’ye ulaştı. Konuyla ilgili de-
ğerlendirmelerde bulunan FKB 
Tasarruf Finansman Sektör Ku-
rulu Başkanı Eyüp Akbal, “BD-
DK’dan faaliyet izni alan altı 
şirket ile faaliyetlerini sürdüren 
s e k t ö r ü n , 
g e -

çen yılın haziran dönemine kı-
yasla büyüme ivmesinin arta-
rak devam ettiğini görüyoruz.” 
dedi.

İsteyen herkesin uygun ma-
liyetle ev, araç ve çatılı iş yeri 

sahibi olmasına imkân ta-
nıyan tasarruf finansman 

sistemi, 2024’ün ilk 
altı ayında geçen yılın 
aynı dönemine göre 
işlem hacmini yüzde 
301 oranında artırdı.  
Böylelikle işlem hac-
mi 111 milyar TL’yi 
aşarken toplam söz-

leşme tutarı da 275 
milyar TL’ye ulaştı. 

Geçen yılın aynı dö-
nemine göre aktif bü-

yüklüğünü yüzde 207, 
öz kaynaklarını yüzde 354 

oranında arttıran sektörün, 
aktif büyüklüğü 48 milyar 

TL’ye, öz kaynakları ise 
18 milyar TL’ye 

u l a ş t ı . 
Aşağı-

daki 

tabloda sektörün şube, perso-
nel ve müşteri sayısı ile aktif 
büyüklüğü bilgilerine yer veril-
miştir.

416.000 KİŞİYİ 
TASARRUF FİNANSMAN 

MODELİNİN AVANTAJLARINDAN 
FAYDALANDI

Tasarruf finansman sektö-
rünün 2024 yılının ilk altı ayı-
na dair verilerini değerlendiren 
Sektör Temsil Kurulu Başkanı 
Eyüp Akbal şöyle konuştu: “Ta-
sarruf finansman sektöründe, 
birbirinden kıymetli altı şirket 
ve 450 şube ile faaliyetlerimi-
zi sürdürüyoruz. Bugün geçen 
yılın haziran dönemiyle kıyas-
ladığımızda 2024’ün ilk altı 
ayındaki sayısal verilerde ciddi 
artışlar yaşadığımız görülüyor. 
Sektörümüzün ilgili dönemde 
işlem hacmi, aktif büyüklük, öz 
kaynak ve net faaliyet kârı ar-
tışlarının önemli oranlarda ol-
duğunu söyleyebilirim. 

Uygun maliyetle ev, araç ve 
çatılı iş yeri sahibi yaptığımız 
kişilerin sayısı 416 bine ulaştı. 
Tasarruf Finansman Şirketle-
rinin Kuruluş ve Faaliyet Esas-
ları Hakkında Yönetmelik’in 
(Yönetmelik) 29 Aralık 2023 
tarihinde revize edilmesiyle 
birlikte tasarruf finansman 
sektöründe yukarı yönlü cid-
di bir ivme yakaladığımızı 
gözlemliyoruz. 

Lisanslı üçüncü faali-
yet yılını dolduran sek-
törün sürdürülebilir 
büyümesini devam 

ettirebilmesi, sektör 
temsilcilerinden 
gelecek mevzu-
at ve düzenle-
me taleplerinin 
dikkate alın-
masına bağlı 
olduğu kanaa-
tindeyiz.” 

TASARRUF FİNANSMAN SEKTÖ-
RÜNÜN 

TÜRKİYE EKONOMİSİNE 
KATKISI BÜYÜK

Açıklamalarına tasarruf fi-
nansman sektörünün Türkiye 
ekonomisine katkısından bahse-
derek devam eden Eyüp Akbal, 
“Bilindiği gibi hem kişilerin re-
fahı hem de ülke ekonomilerinin 
bekası için tasarruf oranlarının 
arttırılması önem arz ediyor. 

Sürdürülebilir kalkınmanın 
sağlanmasının ön koşulu yeter-
li düzeyde tasarruf yapılması 
ve tasarrufların yatırıma kana-
lize edilmesinden geçer. Tasar-
ruf Eğilimleri Araştırması’nın 
2023 yılının son çeyreği verile-
rine baktığımızda Türkiye’deki 
tasarruf oranlarının yüzde 23 
olduğunu görüyoruz. Tasarruf 
eden kişilerin yüzde 26’sı da 
tasarruf tercihlerini yastık altı 
altın ve nakit birikiminden yana 
kullanıyor. Dolayısıyla ülkemiz-
deki tasarruf oranlarının çok dü-
şük olduğunu söylemek müm-
kün. Bunları artırmak ve yastık 
altı birikimlerin ülke ekonomi-
sine kazandırılması noktasında 
faaliyet gösterdiğimiz sektör, ta-
sarrufu teşvikiyle büyük öneme 
sahip. Biz tasarruf finansman 
sektörünün temsilcisi altı şirket 
olarak sektörümüzü büyütmeye, 
daha çok kişinin modelimizden 
faydalanmasını sağlamaya yö-
nelik çalışmalarımızı sürdürme-
ye devam edeceğiz.” ifadelerini 
kullandı. 

ŞUBELERİMİZİ ARTIRARAK 
İSTİHDAMA KATKI SUNUYORUZ

“Dikkat çekmek istediğim bir 
diğer husus ise istihdam.” diyen 
Akbal, sözlerine şu ifadelerle 
son verdi: “Tasarruf finansman 
sektörü büyüdükçe Türkiye’nin 
dört bir yanındaki şube ağımı-
zı genişletme durumu da hâsıl 
oluyor. Türkiye’nin 81 ilinde fa-
aliyet gösteren şirketler olarak 
şubelerimizi artırıyor, böylelikle 
de istihdama da katkı sunuyo-
ruz. Diğer bir ifadeyle bir yan-
dan genel müdürlüklerimizdeki, 
bir yandan da yeni açtığımız şu-
belerle beraber şubedeki çalış-
ma arkadaşlarımızın sayısını ar-
tırdıkça istihdamın artmasına da 
destek vermiş oluyoruz.” 
n HABER MERKEZİ

Tasarruf finansman sistemi, 2024’ün ilk altı ayında geçen yılın aynı dönemine göre işlem hacmini yüzde 301 oranında artırdı.  Finansal Kurum-
lar Birliği Tasarruf Finansman Sektör Kurulu Başkanı Eyüp Akbal, tasarruf finansman sektörünün ekonomiye katkısının büyük olduğunu söyledi

Tasarruf finansman sistemi büyüyor
Tasarruf Finansman sektörüne ilişkin diğer Grafikler

Eyüp Akbal
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Akaryakıt fiyatlarındaki deği-
şiklikler vatandaşın sıkı takibin-
de! Öyle ki zam ve indirimlerin 
peşi sıra gelmesi, özellikle araç 
sahibi vatandaşlar tarafından 
merak konusu oluyor. Sektördeki 
son durumu Hizmet Petrol sahip-
lerinden Hasan Yellice aktardı. 
Brent petrol ve döviz kurundaki 
dalgalanmalara göre akaryakıt-
taki rakamlar değişiklik olduğuna 
dikkat çeken Yellice, Fiyatlardaki 
yükselişin akaryakıt istasyon-
larına ‘daha fazla kazandırdığı’ 
yönündeki söylemlere de cevap 
verdi. 

‘DÖVİZDEKİ ARTIŞLA BİRLİKTE
 BİZ DE FİYATLARDA ARTIŞ 

BEKLİYORUZ’ 
Piyasadaki indirim ve zam-

mın sürekli olarak değişim halin-
de olduğunu ifade eden Yellice, 
geçmiş dönemde yalnızca brent 
petrole göre şekillenen akaryakıt 

fiyatlarının son yıllarda devlet po-
litikasına bağlı olarak da değişti-
ğini ifade etti. Bu kapsamda fiyat-
larla ilgili indirim ve zam tahmini 
yapmakta kendilerinin de zorlan-
dığını söyleyen Yellice, “Zam bek-
lerken fiyatlarda düşüş ya da tam 
tersi olabiliyor. Önümüzü kestire-
miyoruz ancak dövizde beklenen 
artışla birlikte biz de bir yükseliş 
bekliyoruz.” ifadelerini kullandı. 

‘FİYATLARIN ARTMASINI BİZ DE 
İSTEMİYORUZ’ 

Fiyatlardaki yükselişin akar-
yakıt istasyonlarına ‘daha fazla 
kazandırdığı’ yönündeki söy-
lemlere de cevap veren Yellice, 
“Akaryakıtta fiyatlar artsa da düş-
se de bizim litre başı aldığımız 
ücret aynı kalıyor. Hatta fiyatlar 
düştüğünde satışlarımız daha 
fazla olduğundan dolayı vatan-
daşlarla birlikte indirime biz de 
seviniyoruz. Fiyatlar arttığında 

biz sattığımız yakıtın yerine yeni-
sini almakta zorlanıyoruz. Elimiz-
de olsa fiyatları biz düşürürüz!” 
dedi. 

SATIŞLAR GİDEREK DÜŞÜYOR! 
Akaryakıt satışlarının son yıl-

larda düştüğünün de altını çizen 
Yellice, bu düşüşün fiyatlardan 
değil, elektrikli araç kullanımı-
nın artışına bağlı olarak gerçek-
leştiğini bildirdi. Bu kapsamda 

akaryakıt sektörü ve elektrikli 
şarj istasyonlarının yakın gelece-
ğini değerlendiren Yellice, “Araç 
üreten firmalar, yeni araçlarını 
elektrikli olarak gerçekleştiriyor. 
Bu sebeple araçlarda akaryakıta 
olan talep giderek azalmakta. 10 
yıl sonrasına baktığımız zaman, 
elektrik gibi farklı yakıt sistem-
leri tutulursa akaryakıt satışları 
günümüze oranla çok daha fazla 

azalacak.” dedi. 
TERCİHLER ALIŞVERİŞ 

MERKEZLERİNDEN YANA! 
Her gün giderek artmakta 

olan elektrikli araç teknolojisine 
Hizmet Petrol olarak duyarsız 
kalmadıklarını aktaran Yellice, bu 
kapsamda 22 kW’lık şarj istasyo-
nunu bünyelerine kazandırdık-
larını ifade etti. Yellice, elektrikli 
araçların benzin, dizel ve LPG’li 
araçlar gibi dakikalar içerisinde 
doldurulamadığını da anımsata-
rak elektrikli araç kullanıcıların 
bu sebeple akaryakıt istasyonları-
nı tercih etmediğini söyledi. Yelli-
ce, konuyla ilgili şunları aktardı: 
“Elektrikli araç kullanıcıları, araç-
larını şarj etmek için en az bir 
saatlik bir zaman dilimine ihtiyaç 
duyuyor ve bu süreci de akarya-
kıt istasyonunda geçirmek iste-
memeleri çok normal. Bu sebeple 
alışveriş merkezlerinde bulunan, 

ev ve işyerlerindeki istasyonlarda 
şarj etmeyi tercih ediyorlar. O sü-
reçte işlerini de halletmiş oluyor-
lar.” şeklinde konuştu.  

ALTERNATİF KAYNAKLAR 
DOĞABİLİR!

Elektriğin yakıt olarak kulla-
nıldığı günümüz teknolojisinde 
elektriğin de önüne geçebilecek 
yeni yakıt türlerinin de çıkabile-
ceğine işaret eden Yellice, “Elekt-
rikli araçların menzili ilk çıktıkları 
dönemde 300-400 kilometre iken 
bin 100 kilometreye kadar çıkan 
araçlar üretildiği duyuruldu. Bu 
kapsamda şarj istasyonlarının 
artması ve araçların gelişmesiyle 
elektrik, yakıt olarak hayatımız-
da güzel bir yer edinebilir. Tabi 
elektrik harici alternatif yakıt 
kaynakları da çıkabilir; en kulla-
nışlısı hangisi ise hayatımızda o 
yer edinecektir.” diye konuştu. 
n HACER CEYLAN

Hasan Yellice
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KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI
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HAVA

DURUMU
 

      Gece Gündüz
Konya                     17°C      31°C

Karaman               16°C 30°C 

Aksaray                 15°C   31°C

Ankara                   18°C    30°C Hicrî: 22 Safer 1446  -  Rûmî: 28 Ağustos

Son dönemlerde Türkiye’de 
ve dünya gündeminde olumsuz 
şekilde gelişen şartlara bağlı ola-
rak çiftçi her geçen gün kalan 
umudunu da yitirmeye doğru 
gidiyor! Dünya piyasasındaki dal-
galanmalar, savaş ve ekonomik 
krizlerin yanı sıra Türkiye’de tü-
ketimi azaltmaya yönelik izlenen 
politikalar, her ne kadar üreticiyi 
etkilese de tarımın gıda güven-
cesinin sağlanması, yoksulluğun 
azaltılması, sağlıklı toplum ve 
sürdürülebilir ekonomik büyü-
me açısından büyük öneme sa-
hip olduğu aşikâr. Bu kapsamda 
üreticilerin yaşadığı sorunları 
gündeme taşıtan Ziraat Yüksek 
Mühendisi Celil Çalış, yaşanan 
kuraklık ve üretim girdilerindeki 
fiyat artışları dolayısıyla çiftçi-
lerin bir sonraki sezon için kara 
kara düşündüklerine dikkat çek-
ti. Muhalefetin de çözümcül bir 
bakış açısı sergilemediğini ifade 
eden Çalış, “Muhalefetin de gıda 
fiyatlarındaki artışını ekonomik 
krize oradan da bir siyaset krize 
dönüştürme yönündeki tutumu, 
bu süreci temsil krizine dönüş-
türme hevesi içinde bulunduğu-
nun kanıtıdır.” dedi. 

‘KARAMSAR TABLO, ÇİFTÇİYİ 
ÜRETİMDEN SOĞUTUYOR’

Mali olarak olumsuz yönde 
seyreden sürecin çiftçiyi adeta 

ezip geçtiğini vurgulayan Ça-
lış, tarımsal üretim maliyetleri-
nin tehlikeli boyutlara ulaştığına 
dikkat çekti. Tarımda yaşlanan 
nüfusun da üretim sektörünün 
bitmesi yönündeki sürece kat-
kı sağladığına işaret eden Çalış, 
“Tüm bu olumsuz nedenlerden 
dolayı insanların alım güçle-
ri azalmış ve tüketici talebinde 
daralmalar olmuştur. Üretim 
maliyetleri arttıkça destek prog-
ramlarında yeni arayışlara, dü-
zenlemelere ve karşılaşılabilecek 
yönetim ve gözetim ile ilgili yeni 
zorunlulukların olması kaçınıl-
maz hale geldi. Yaşanan kurak-
lık ve üretim girdilerindeki fiyat 
artışları özellikle bu yıl yaşanan 
öngörülemeyen artışlar bir son-
raki sezon için çiftçileri kara kara 

düşündürüyor. Gelecek sezon ve 
sezonlar da bizi ne bekliyor? Bu 
karamsar tablo çiftçiyi üretimden 
soğutuyor.” ifadelerini kullandı.  

UMUDA ANAYSAL 
GÜVENCE GELMELİ! 

Hal böyle iken üretimde ge-
leceğini göremeyen çiftçilerin 
kendi çocuklarını farklı meslek 
dallarına yönlendirdiğini akta-
ran Çalış, bu olumsuz tablonun 
ortadan kaldırılması için yeni 
politikalara ihtiyaç olduğuna işa-
ret etti. Bu kapsamda önerilerde 
bulunan Çalış, “Destekleme po-
litikaları Türk tarımına yeterince 
katkı sağlamıyor; destekleme, 
teşvik ve yönlendirme amacı güt-
meli, sonrasında üreticiler verim 
ve kaliteye dayalı bir destekleme 
modeline doğru kaydırılmalıdır. 

Yapılacak doğru projelerle 5488 
sayılı Tarım Kanununun 21 mad-
desine göre GSH‘nın yüzde 1’i 
tarımsal destek olarak dağıtılır 
maddesine uyulmalı ancak teş-
vik edici, örnek, verim ve kalite 
artışını baz alan bir destekleme 
modeline dönülmelidir.

Tarım ve Orman Bakanlığı 
yetkililerinin bu konuda acilen 
tarım paydaşları ile bir araya ge-
lip ‘farklı destek senaryolarını’ 
acilen üretmesi gerekmektedir. 
Tek bir senaryo ile destek konu-
ları belirlenmemelidir. Yapılan 
çalışmalar içinde bulunulan be-
lirsizlikleri kapsayarak farklı kriz 
koşullarında üretimi devam etti-
recek nitelikte esnek bir destek 
paketi oluşturulmalıdır. Bu paket 
üreticinin umudu olmalı ve bu 

umudu ‘anayasal güvence’ ile ko-
runmalıdır.” şeklinde konuştu. 

İSTİHDAM ALARM 
VERİYOR!

Tarımda sürdürülebilirlik adı-
na dünyadaki diğer uygulamala-
rın da takip edilmesi gerektiğini 
aktaran Çalış, bu noktada mali 
bir karşılaştırma yapmak yerine 
üretim maliyetleri, gıda güven-
liği ve sürdürülebilir tarım için 
kıyaslama yapmanın daha doğru 
olacağına dikkat çekti. Üretim 
desteklerinin yanında ekonomik 
iyileştirmelerin de geldiği takdir-
de genç nüfusun üretime yöne-
lebileceğini söyleyen Çalış, “Üre-
tim desteklerinin yanında kırsal 
kesimde yaşayanlar için ekono-
mik fırsatları artırmaya ve yaşam 
kalitesini iyileştirmeye yardımcı 

olmamız da gerekiyor. ‘Tarımsal 
üretimde istihdam alarm veriyor 
çiftçi nüfusu yaşlanıyor’ diye ba-
ğırıyoruz, duyan var mı?” diyerek 
sitem etti. 

‘ÇÖZÜM, RANTA
 KURBAN GİDİYOR!’

Tarımdaki sorunların çözül-
mesi noktasında devletin yanı 
sıra muhalefetin de sürece yapıcı 
katkı sağlaması gerektiğini akta-
ran Çalış, bu noktada siyasi rant 
uğruna çözümün heba edildiğini 
ifade etti. Sürecin, iktidar karşıtı 
bir siyaset krizine kurban gittiği-
nin altını çizen Çalış, konuyla il-
gili ise şunları söyledi: “Ne yazık 
ki muhalefet aslî amacını bir ke-
narını bırakıp, siyasi rant uğruna 
çözüm odaklı olmayıp, çiftçinin 
yanındayız edalarıyla var olan so-
runları da abartarak insanların bu 
sektöre olan bakış açısını ve sek-
töre olan güvenini yıkmayı başar-
dılar. Muhalefet, gıda fiyatlarının 
artışını ekonomik krize oradan da 
bir siyaset krizine, giderek de bir 
yönetim ve temsil krizine dönüş-
türme hevesini çabası içine girdi-
ği açık ve nettir. Tüm riskleri ve 
olasılıkları hesaba katarak tarım 
destek politikalarını yeniden ta-
sarlamalıyız. Yeni darboğazlara, 
risklere hazır, güçlü bir tarım 
sektörü oluşturmalıyız!” 
n HACER CEYLAN

Brent petrol ve döviz kuruna göre şekillenen akaryakıt fiyatları, peşi sıra gelen indirim ve zam haberleriyle vatandaşın merceğinde! Hiz-
met Petrol sahiplerinden Hasan Yellice, fiyat artışlarında petrol istasyonlarının daha fazla kazandığı iddialarının yanlış olduğunu söyledi  

Üretimde devam eden sorunların yanı sıra üretici nüfusundaki yaşlanmaya da dikkat çeken Ziraat Yüksek Mühendisi 
Celil Çalış, sorunlara kulak verilmemesine sitem etti; tarımda farklı destek senaryolarının geliştirilmesi gerektiğini söyledi 

Oynaklıktan herkes mustarip! 

Çalış: Üreticimiz can çekişiyor

Celil Çalış

Üretim alarm veriyor! Tarımda yaş ortalaması 
her geçen yıl daha da artıyor.



Kuruluşundan bu yana eği-
tim, kültür, dini ve hayri hiz-
metler başta olmak üzere yurt 
içinde ve yurt dışında birçok 
faaliyette bulunan Uluslara-
rası Müslüman Topluluklarla 
Dayanışma Vakfı (MÜSDAV), 
Müslüman toplulukların hak 
ve statüleri ile ilgili etkinliklere 
imza atmaya devam ediyor. Bu 
kapsamda geçtiğimiz günlerde 
‘Umreyle Birlikte Pratik Arap-
ça Programı’ yaparak gençlerin 
umre ibadetiyle birlikte Arapça 
bilgilerini de pekiştirmeyi he-
defleyen MÜSDAV, bu kez de 
İngiltere Türk Diyanet Vakfı iş-
birliği ile İngiltere’nin başkenti 
Londra’da öğrencilere yönelik 
dil kampı düzenliyor. Bu kap-
samda toplamda Konya’dan 
bazı okulların da içinde bulun-
duğu 54 imam hatip lisesi öğ-
rencisinin katılımıyla Londra'da 

düzenlenen İngilizce dil kampı-
na devam ediliyor.

YENİ DİL VE KÜLTÜR 
ÖĞRENİYORLAR 

MÜSDAV'dan yapılan açık-
lamaya göre, 3 farklı dönem 
halinde gerçekleştirilen progra-
ma Ankara Tevfik İleri Anadolu 
İmam Hatip Lisesi (AİHL), Kon-

ya Mahmut Sami Ramazanoğlu 
(AİHL) ve Mustafa Büyükkap-
lan AİHL öğrencileri ve İngiliz-
ce öğretmenleri programa katı-
lıyor. Kampa katılan öğrenciler 
dil okulunda eğitim alırken aynı 
zamanda Londra'nın önde ge-
len müzelerini, şehrin tarihi ve 
kültürel mekanlarını da ziyaret 

etme imkânı buluyor; Cambrid-
ge ve Oxford şehirlerini ve bu-
radaki üniversite kampüslerini 
geziyor. Konaklaması İngiltere 
Türk Diyanet Vakfı tarafından 
sağlanan öğrenciler, Londra 
Diyanet Camii'nde imamlık ve 
müezzinlik yapma fırsatı da bu-
luyor. 

Farklı dönemler halinde 54 
öğrenci ve 6 öğretmenin eğitim 
alacağı Dil Kampı Eylül ayında 
tamamlanacak. İngiltere Türk 
Diyanet Vakfı iş birliğinde dü-
zenlenen dil kampı, temmuz 
ayında 15 öğrenci 2 öğretmen, 
ağustos ayında 18 öğrenci 2 öğ-
retmen ve Eylül’de 21 öğrenci 
2 öğretmen olacak şekilde üç 
grup halinde tamamlanırken; 
toplam 54 öğrenci ve 6 öğret-
menin tamamı eğitimi eylül 
ayında tamamlamış olacak.
n HACER CEYLAN

HABER4 28 AĞUSTOS 2024

Ticaret Bakanlığınca ha-
zırlanan yönetmelikle ikinci el 
motorlu kara taşıtı satışlarında 
Güvenli Ödeme Sistemi'nin 
herkes tarafından kullanılması 
zorunlu hale getirildi.

Bakanlık tarafından hazır-
lanan "Motorlu Kara Taşıtla-
rının Ticareti Hakkında Yö-
netmelik", Resmi Gazete'de 
yayımlandı.

Konuya ilişkin Bakanlıktan 
yapılan açıklamada, Bakanlı-
ğın otomotiv sektöründe adil, 
rekabetçi ve istikrarlı piyasa 
yapısını korumaya yönelik ça-
lışmalarını kararlılıkla sürdür-
düğü bildirildi. Yönetmeliğin 
kamuoyu beklentilerinin kar-
şılanması, motorlu kara taşıtı 
ticaretiyle iştigal edenlerin ve 
tüketici mağduriyetlerinin ön-
lenmesi amacıyla hazırlandığı 
belirtildi. Yönetmelikle ikinci 
el motorlu kara taşıtı ticaretini 
düzenleyen yönetmeliğin kap-
samının genişletildiği belirti-
len açıklamada, "Bu kapsam-
da, ikinci el motorlu kara taşıtı 
ticaretine ilişkin önemli deği-
şiklikler yapılırken sıfır taşıt 
ticaretinde distribütör ve yet-
kili satıcıların yükümlülükleri 
düzenlendi. Ayrıca, elektronik 
ortamda gerçekleştirilen taşıt 
ihaleleri ile taşıt ön değerle-
mesine yönelik ilke ve kurallar 
da belirlendi." ifadelerine yer 
verildi.

"DOLANDIRICILIĞIN ÖNÜNE 
GEÇİLMESİ HEDEFLENDİ"

Vatandaşların taşıt alım 
satımında karşılaşabileceği 
dolandırıcılık faaliyetlerinin 
önüne geçilmesinin hedeflen-
diğine işaret edilen açıklama, 
şöyle devam etti:

"Sahte para kullanılması 
ihtimali, nakit ödeme zorluğu 
ve satış bedelinin ödenmeme-
si riskinin ortadan kaldırılma-
sı amacıyla, ikinci el motorlu 
kara taşıtı satışlarında Güvenli 
Ödeme Sistemi'nin herkes ta-
rafından kullanılması zorunlu 
hale getirildi."

Kısmi ödeme alınan sipa-
rişlerde alıcı mağduriyetlerini 
önlemek amacıyla sipariş for-
mu düzenleme zorunluluğu 
getirildiği belirtilerek, şunlar 
kaydedildi: "Yetkili satıcı, bu 
formu düzenlemeden alıcı-
dan herhangi bir ödeme talep 
edemeyecek, kaporası alınan 
taşıtı 45 gün içinde alıcıya tes-
lim edecek ve taşıt teslimine 7 
gün kalıncaya kadar satış fiya-
tının yüzde 10'undan fazla ka-

pora alamayacak. Ayrıca alıcı, 
sipariş formunun düzenlendiği 
tarihten itibaren 14 gün için-
de siparişini herhangi bir cezai 
şarta maruz kalmadan iptal 
edebilecek."

DİSTRİBÜTÖR VE YETKİLİ 
SATICILARA 

YENİ KURALLAR GETİRİLDİ
Motorlu kara taşıtı tedarik 

zincirinde adil rekabet ortamı-
nın sağlanması ve haksız ticari 
uygulamaların engellenmesi 
amacıyla distribütör ve yetkili 
satıcılara yönelik kural ve yü-
kümlülüklerin getirildiğine yer 
verilen açıklamada, "Distribü-
törlerin haksız ticari uygulama 
olarak kabul edilecek faaliyet-
leri tanımlanarak yetkili satıcı-
larla ilişkilerinde uymaları ge-
reken kurallar belirlendi. Buna 
göre, fatura tarihinden sonra 
distribütörler taşıt fiyatında 
artış yapamayacak ve taşıtı 
15 gün içinde yetkili satıcıya 
teslim edecek. Yetkili satıcı-
lar ise alıcı tarafından ÖTV ve 
KDV'si ödenen taşıtın fiyatını 
artıramayacak ve taşıtı 15 gün 
içinde alıcıya teslim etmekle 
yükümlü olacak." ifadesi kulla-
nıldı. Açıklamada, şunlar kay-
dedildi: "İkinci el motorlu kara 
taşıtı ticareti yetki belgesi te-
mininde yaşanan sıkıntıları 
gidermek ve işletmelerin yetki 
belgesiz faaliyet göstermeleri-
nin önüne geçmek amacıyla, 
iş yeri açma ve çalışma ruh-
satına sahip olma şartı yetki 
belgesi şartlarından çıkarıldı" 
ifadesi kullanıldı. 

İNTERNET ÜZERİNDEN 
YAPILAN

 ÖN DEĞERLENDİRME 
KURALLARI BELİRLENDİ

İnternet üzerinden yapılan 
taşıt ön değerlendirmesinde 
uyulması gereken kuralların 
belirlendiği ifade edilerek, 
şunlar kaydedildi: "Taşıtını sat-
mak isteyen vatandaşlarımızı 
yanıltacak fiyat tekliflerinin 
önüne geçmek ve ön değerle-
me yapan işletmeler arasında 
rekabeti bozucu uygulamaları 
engellemek amacıyla, elektro-
nik ortamda yapılan ön değer-
lemelerde taşıt sahibine su-
nulan ilk fiyat teklifi ile nihai 
teklif arasındaki farkın yüzde 
5’ten fazla olmaması, verilen 
teklifin asgari 24 saat geçerli 
olması ve fiziksel incelemesi 
yapılan taşıta aynı gün içinde 
nihai teklif verilmesine yöne-
lik düzenleme yapıldı."
 n AA

Otomotiv satışlarına 
yeni düzenleme geldi

İmam Hatipliler MÜSDAV’la gezip öğreniyor! 

Ekim ayı içerisinde gerçekleş-
tirecek olan Konya Barosu seçim-
leri için hazırlıklar devam ediyor.  
Bu kapsamda Av. Levent Babacan 
Konya Baro Başkanlığına adaylığını 
Ay Yıldız Avukatlar Grubu Başkan 
Adayı olarak duyurdu.  Konya Ba-
rosu Sosyal Tesislerinde düzenle-
nen aday tanıtım toplantısına Türk 
Hukuk Enstitü Konya Şube Başkanı 
Avukat Halil Naci Kılıçarslan, Konya 
Barosu Eski Başkanı Hasan Özen ile 
çok sayıda avukat katıldı. 

‘KONYA BAROSU TARİHİN 
KENDİSİNE YÜKLEDİĞİ MİSYON İLE 

KÖKLÜ GEÇMİŞE SAHİP’
Konya barosu tarihin kendisine 

yüklediği misyon ile köklü geçmişe 
sahip olduğuna dikkat çeken Ay Yıl-
dız Avukatlar Grubu Başkan Adayı 
Avukat Levent Babacan, konuşma-
sını şöyle sürdürdü, “Bugün bura-
da önümüzdeki ekim ayı içerisinde 
yapılacak olan Konya barosu Olağan 
Seçimli Genel kurulu aday tanıtımı 
programı için toplanmış bulunmak-
tayız. 1912 yılında kurulmuş olan 
Konya barosu tarihin kendisine yük-
lediği misyon ile köklü geçmişi olan 
ve şu an itibariyle yaklaşık 4 bin 100 
avukata hizmet eden ve her yıl 600 
ve üstü stajyer avukatın staj hizmeti 
aldığı bir kuruluşumuzdur. Meslekte 
kıdemi sadece 5 yıla yakın ve sayıca 
da bu kıdemde 2 bin 500 civarında 
genç meslektaşların daha fazla ol-
duğu dinamik yapıya sahip kurulu-
şumuzdur.” 
 ‘KUŞATICI VE KAPSAYICI BİR YAPIYA 

İHTİYAÇ BULUNMAKTADIR’
Konya Barosu’nun kuşatıcı ve 

kapsayıcı bir yapıya ihtiyaç bulundu-

ğuna dikkat çeken Babacan, “Dina-
mik yapıya sahip genç meslektaşla-
rımızın ağırlıkta olduğu baromuzda 
günün gereklerine ve çağın gereksi-
nimlerine uygun herkesi kuşatıcı ve 
kapsayıcı bir yapıya ihtiyaç bulun-
maktadır. Bu nedenle bizler değişi-
min gerçekleşmesi adına bir kıvılcım 
ile AY YILDIZ AVUKATLAR GRUBU 
olarak Konya Baro Başkanlığı Seçim 
Sürecimizi başlatıyoruz. Konya Ba-
rosu Seçimlerine katılma sürecimizi 
bizler bir keyfiyet olarak görmedik 
göremeyiz, baro yönetiminde lazım 
olan güncellemeleri yapmak gördü-
ğümüz eksiklileri gidermek, özelikle 
genç meslektaşlarımızın karşılaştığı 
sorunlara çözüm olmak adına hu-
zurlarınızdayız. Avukatlık mesleği-
nin icrasını kolaylaştırmak için bura-
dayız. Oluşan sorunların her birine 
gerçekçi çözümler üretmek için bu-
radayız.” İfadelerini kullandı.
‘AVUKAT HALK İLE HUKUK ARASIN-

DA BİR KÖPRÜDÜR’
Avukat’ın halk ile hukuk ara-

sında bir köprü olduğuna dikkat 
çeken Babacan, “Bizler her daim 

farklılıkları zenginlik olarak gördük. 
Ay Yıldız grubu olarak listemizde 
yer alan her bir meslektaşımız siz-
leri en iyi şekilde temsil edecek ve 
kendinizden bir pay bulacağınız 
arkadaşlarımızdır. Herhangi bir ay-
rım yapmaksızın her bir meslekta-
şımızın temsilini sağlamak adına 
seçim listemizi titizlikle oluşturduk. 
Avukat halk ile hukuk arasında bir 
köprüdür. Amacımız halkımıza hiz-
mettir. Amacımız hukuka hizmet-
tir. Amacımız güzel Konya’mıza ve 
eşsiz ülkemize hizmettir. Mesleği-
mizin icrası adına her ne şekilde 
ortaya çıkmış olursa olsun bir soru-
nun çözümü de olduğuna inanan, 
inandığı uğruna mesai mefhumu 
olmaksızın çabalamaya gönül ve-
ren meslektaşlarımız ile anayasa ve 
kanunların bize emrettiği kuralları 
uygulamak ve ilkelerimiz ışığında 
bir olmaya, birlik olmaya karar ver-
dik. Avukatlık kanunu 2.madde de 
Avukatlığın amacı; hukuki münase-
betlerin düzenlenmesini, her türlü 
hukuki mesele ve anlaşmazlıkların 
adalet ve hakkaniyete uygun olarak 

çözümlenmesini ve hukuk kuralla-
rının tam olarak uygulanmasını her 
derecede yargı organları, hakemler, 
resmi ve özel kişi, kurul ve kurum-
lar nezdinde sağlamaktır. Avukat 
bu amaçla hukuki bilgi ve tecrübe-
lerini adalet hizmetine ve kişilerin 
yararlanmasına tahsis eder. Mesle-
ğimizin hak ettiği değeri görmesi, 
meslektaşlarımızın uğradığı ve ya-
şadığı zorlukların giderilmesi adına 
çalışacak olmanın verdiği heyecan, 
mesleğimiz adına yarınların daha 
aydınlık olacağına inanıyor olmanın 
verdiği çalışma azmi ile elimizden 
gelenin fazlasını yapmak için AY 
YILDIZ AVUKATLAR GRUBU Kon-
ya Barosu Başkan Adaylığımı ve Ay 
Yıldız Avukatlar Grubu seçim liste-
mizi takdirlerinize sunuyor, bugüne 
dek verdiğiniz destek adına her biri-
nize teşekkür ediyorum.” 

Ay Yıldız Avukatlar Grubu'nun 
Yönetim Kurulu Adayları ise şöyle 
oluştu; Konya Barosu Başkan Ada-
yı Av. Levent Babacan. Yönetim 
Kurulu Adayları: Av. Halil Naci Kı-
lıçarslan, Av. Betül Akbuğa, Av. İs-
mail Han Vural, Av. Ali Demir, Av. 
Sait Edip Akdağ, Av. Cihat Küçük-
dağ, Av. Bahar Başdemir, Av. Sevda 
Uzun, Av. Salih Osman Çağman, Av. 
Şahabettin Baki Kalan. Disiplin Ku-
rulu Adayları: Av. Mustafa Acar, Av. 
Osman Selvi, Av. Mehmet Çimen, 
Av. Gürcan Kaya, Av. Ayşegül İnal. 
Denetleme Kurulu Adayları: Av. 
Mehmet Serhat Arslan, Av. İsmail 
İrem Kaya, Av. Ebubekir Ertürk, De-
lege Adayları: Av. Hasan Özen, Av. 
Fatih Ruşen, Av. Zühal Ekici.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya Barosu 12 Ekim'de Olağan Seçimli Genel Kuruluna gidiyor. Bu kapsamda Av. Levent Ba-
bacan Konya Baro Başkanlığına adaylığını Ay Yıldız Avukatlar Grubu Başkan Adayı olarak duyurdu

Babacan: Kuşatıcı 
yapı için geliyoruz

Tarımın başkenti Çumra’da 
tarım bayramı heyecanı yaşa-
nıyor. Çumra Çatalhöyük Ta-
rım ve Hayvancılık Bayramı 
için hazırlıklar devam ediyor. 
29 Ağustos – 1 Eylül tarihle-
ri arasında çeşitli etkinliklerle 
düzenlenecek tarım bayramına 
çok sayıda çiftçi ve vatandaş 
katılacak. Çumra kavunu başta 
olmak üzere Çumra’nın yerel 
tarım ürünlerin tanıtımının ya-
pılması planlanan etkinlikte ge-
çen yıllarda olduğu gibi bu yıl-
da ilçe ekonomisine de önemli 
ölçüde katkı sağlanması hedef-
leniyor.  

SANATÇILAR SAHNE ALACAK
Çumra Çatalhöyük Tarım ve 

Hayvancılık Bayramı'nda ünlü sa-

natçılar sahne alacak. 29 Ağustos 
Ahmet Uçar, 30 Ağustos Üç alp 
Grubu ve 1 Eylül'de Aysel Ya-

kupoğlu sahne alacak. 
ÇEVRE İLLERDEKİ FİRMALARDA 

KATILIM SAĞLAYACAK
Bu yılda çevre illerden de fir-

maların katılım sağlayacağı Çum-
ra Çatalhöyük Tarım ve Hayvan-
cılık Bayramı; Tarım aletlerinden 
Çumra’nın yöresel ürünlerine, ta-
rımsal teknoloji firmaları, zirai ilaç 
firmaları, hayvancılık – yem ve 
besleme ürünleri firmaları, bitki 
ve peyzaj firmaları, yöresel lezzet 
firmaları ve sanayici – STK’lar yer 
alacak şekilde belirlendi. Ayrıca 
aileler ve çocuklar için yapılacak 
etkinliklerde Tarım bayramına 
renk katacak.n HABER MERKEZİ

Çumra’da Tarım Bayramı heyecanı

Avukat Levent Babacan

Mehmet Aydın

Çumra Çatalhöyük Tarım ve 
Hayvancılık Bayramı'nda ünlü 

sanatçılar sahne alacak. 
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AK Parti Konya İl Başkanı Ha-
san Angı ve AK Parti Konya Millet-
vekilleri, Konya Sanayi Odası’nın 
Ağustos Ayı Meclis Toplantısı’na 
konuk oldu. Konya’daki sanayi sek-
törlerinin tamamının temsil edil-
diği meclisin açılışında konuşan 
Konya Sanayi Odası (KSO) Başkanı 
Mustafa Büyükeğen, Konya sana-
yisinin en büyük sorununun insan 
kaynağı olduğunun altını çizerek, 
mesleki eğitime ilginin artırılması 
ve yabancı iş gücünün kayıtlı çalış-
tırılması konusunda gerekli yasal 
düzenlemelerin yapılmasıyla ilgili 
milletvekillerinden destek istedi. 

Konya Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Memiş Kütükcü’nün baş-
kanlığında meclis ve meslek ko-
mitesi üyelerinin yoğun katılımı 
ile gerçekleştirilen KSO Ağustos 
ayı meclis toplantısına AK Parti 
Konya İl Başkanı Hasan Angı, AK 
Parti Konya Milletvekilleri Tahir 
Akyürek, Ziya Altunyaldız, Orhan 
Erdem, Meryem Göka, Mustafa 
Hakan Özer, Mehmet Baykan ve 
Latif Selvi konuk oldu. 

BÜYÜKEĞEN, MİLLETVEKİLLERİN-
DEN DESTEK İSTEDİ

Toplantının açılışında konuşan 
KSO Başkanı Mustafa Büyüke-
ğen, Konya’nın ekonomideki tüm 
zorluklara rağmen üretim iştahını 
koruduğunun altını çizdi. Büyüke-
ğen, “Konya’mızın ihracatı bu yılın 
ilk 7 ayında yüzde 7.5 ile, yüzde 
4.1 olan Türkiye ortalamasının çok 
üzerinde artarak, 2 milyar dolara 
yaklaştı. İnşallah bu yıl sonunda, 
yeni bir ihracat rekoru kırmaya 

hazırlanıyoruz. Türkiye’nin dış ti-
caret fazlası veren ender şehirleri 
arasında yer almaya devam edi-
yoruz. Teknoloji Gruplarına göre 
baktığımızda ise; düşük teknoloji 
üretimimiz yüzde 19’a kadar geri-
lerken, orta-düşük teknoloji üretim 
oranımız yüzde 31.5’a, orta-yük-
sek teknoloji üretim oranımız da 
yüzde 48’e yükselmiş durumda. 
Konya, tüm bu başarıları çok ça-
lışarak, üreterek yakaladı. Daha 
fazla üretmek, daha yüksek katma 

değerli üretim ve ihracat yapmak 
istiyoruz. Ancak bugün geldiğimiz 
noktada, sanayimizin en büyük 
sorunu insan kaynağı haline gel-
di. Bu sorunu acilen çözüme ka-
vuşturmamız lazım. Gençlerimizi, 
meslek liselerine yönlendirmeye, 
mesleki eğitimi teşvik etmeye de-
vam etmeliyiz. Bunu yaparken, ül-
kemizdeki yabancıların kayıtlı bir 
şekilde çalıştırılması ile ilgili yasal 
düzenlemeleri de hızla yapmak 
zorundayız. Bu konuda Sayın Mil-

letvekillerimizin desteklerini bek-
liyoruz” diye konuştu. 

“ÜLKEMİZİ BİRLİKTE 
KALKINDIRACAĞIZ”

AK Parti Konya Milletvekilleri-
nin değerlendirmelerinin ardından 
söz alan AK Parti Konya İl Başkanı 
Hasan Angı ise, sanayinin ve üre-
timin önemine dikkat çekti. Konya 
sanayisinin taleplerini takip etme-
ye devam edeceklerini ve sorunla-
rı birlikte çözeceklerini ifade eden 
Angı, “Sanayimizin ve şehrimizin 

gelişmesi noktasında sanayicileri-
miz büyük çaba sarf ediyor. Tüm 
sanayicilerimize teşekkür ediyo-
rum. Karşılaşılan zorlukları birlikte 
aşacağımıza inanıyorum. Bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra 
da, milletvekillerimizle birlikte bu 
sorunların çözümü için elimizden 
gelen her türlü çalışmayı yapmaya 
hazırız” dedi.

Toplantıda KSO’nun meclis ve 
meslek komitesi üyeleri de söz ala-
rak sektörlerine dair sorunları ve 
taleplerini dile getirdi. Toplantıda 
ayrıca Konya Sanayi Odası’nın Kö-
mür, Taş, Kum, Mermer ve Diğer 
Madenler Sanayiini temsil eden 1. 
Meslek Komitesi Başkanı Bahattin 
Çevik ile Gıda Maddeleri İmalatı, 
Et ve Et Ürünleri Sanayiini temsil 
eden 2. Meslek Komitesi Başka-
nı Hayati Çelik de birer sunum 
yaparak, kendi sektörleri ile ilgili 
bilgiler verdi. Konya Model Fabrika 
Başdanışmanı Prof. Dr. Yakup Kara 
ise, model fabrikanın yaptığı çalış-
maları anlattı.
n HABER MERKEZİ

Yabancı iş gücünün kayıtlı çalıştırılmasını istediler

Aile ve Sosyal Hizmetler Ba-
kanı Mahinur Özdemir Göktaş, 
sosyal yardım faydalanıcısı hane-
lerde bulunan öğrencilerin ulaşım 
giderlerinin karşılanması için ha-
yata geçirilen Ulaşım Desteği’nin 
2024-2025 eğitim öğretim yılın-
da da devam edeceğini açıkladı. 
Bakan Göktaş, Ulaşım Desteği 
ile ailesinden farklı bir ilde eğitim 
gören ilköğrenim, ortaöğrenim ve 
yükseköğrenim öğrencilerinin şe-
hirlerarası ulaşım giderlerine des-
tek olduklarını bildirdi. Söz konusu 
programın 2022 yılında hayata 
geçirildiğini hatırlatan Bakan Gök-
taş, bugüne kadar 100 binden faz-
la öğrencinin yararlandığını ifade 
etti. Bakan Göktaş, sosyal yardım 
faydalanıcısı hanelere bulunan öğ-
rencilerin gidiş dönüş olmak üzere 
yılda dört defa ulaşım giderlerine 
destek sağladıklarını belirterek 
şunları söyledi: “Geleceğimizin 
teminatı olan öğrencilerimizin eği-
tim hayatlarına daha rahat devam 
edebilmeleri için bütün tedbirleri 
almaya devam ediyoruz. Bu kap-
samda sosyal yardım faydalanıcısı 
hanelerde bulunan öğrencilerin 

ulaşım giderlerinin karşılanması 
için hayata geçirdiğimiz Ulaşım 
Desteği 2024-2025 eğitim öğ-
retim yılında da devam edecek. 
Öğrencilerimize vereceğimiz des-
teğin üst limit tutarı tek yön için 
1.250 TL olurken, şu ana kadar 
yaklaşık 60,8 milyon TL’lik kaynağı 
Sosyal Yardımlaşma ve Dayanış-
ma Vakıflarımıza aktardık.”

Ulaşım Desteği ile öğrencilere 
ve ailelerine destek olmayı sürdür-
düklerini kaydeden Bakan Göktaş, 
“Bütüncül ve adil sosyal hizmet 
modelleri geliştirerek toplumun 
her bir ferdine ulaşmaya devam 
edeceğiz. Bu doğrultuda sosyal 
yardım faydalanıcısı hanelerin 
desteğe ihtiyaç duydukları her an 
yanlarında olacağız” dedi.

BAŞVURULAR SYDV’LERE 
YAPILIYOR

Bakan Göktaş, söz konusu des-
tek programına ilişkin başvurula-
rın, öğrenci veya öğrencinin ailesi 
tarafından öğrencilerin ailelerinin 
ikametgâh adresinde yer alan ilgili 
Sosyal Yardımlaşma ve Dayanış-
ma Vakfına yapılması gerektiğini 
hatırlattı. n HABER MERKEZİ

Sarayönü’nde tarihi eser bul-
mak amacıyla izinsiz kazı yapan 
şahısların malzemelerine el konul-
du. Edinilen bilgiye göre, Konya 
İl Jandarma Komutanlığı ekipleri 
tarafından, Sarayönü ilçesinde suç 
ve suçluluk faaliyetlerinin önlen-
mesine yönelik sürdürülen çalış-
malar devam ediyor. Çalışmalar 
çerçevesinde, İl Jandarma Komu-
tanlığı KOM Şube Müdürlüğü ve 
Sarayönü İlçe Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri tarafından yapılan 
istihbari çalışmalar neticesinde 
Sarayönü ilçesinde M.S.Ö. isimli 
şahsın evinin avlusunda tarihi eser 
bulmak amacıyla izinsiz kazı yapıl-
dığı bilgisi alındı. Harekete geçen 
ekipler şüpheli M.S.Ö., H.G., M.A., 
Ş.H.K., H.T., T.T., S.B. ve Ş.Ö. isimli 

şahısları izinsiz kazı yaptıkları es-
nada şuçüstü yakaladı. Olayla bağ-
lantılı olan ve olay yerinden ayrıldı-
ğı tespit edilen M.G. ve İ.K. isimli 
şüpheli şahıslar da Sarayönü giri-
şinde kullanmış oldukları araçta 
yakalandı. Şüpheli şahısların araç, 
ev ve eklentilerinde yapılan arama 
sonucunda; 2 adet el dedektörü, 
1 adet karot cihazı ve sehbası, 19 
adet karot borusu, 1 adet su arama 
detektörü ve boruları, 4 adet boru 
anahtarı, kazı malzemeleri, 1 adet 
yeraltı görüntüleme cihazı ve mo-
nitör, 70 metre uzatma kablosu, 
9 adet cep telefonu ve GSM hattı 
ele geçirildi. Bahse konu olayda ele 
geçen malzemelere el konulurken, 
şüpheli 10 şahıs adli kontrol şartıy-
la serbest bırakıldı. n İHA

Göktaş: Eğitimde ulaşım 
desteği devam edecek

Kaçak kazı yapan 10 
kişi suçüstü yakalandı 

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) 2024 Hanehalkı Bilişim 
Teknolojileri (BT) Kullanım Araş-
tırması sonuçlarını açıkladı. Buna 
göre; İnternet kullanan bireylerin 
oranı yüzde 88,8 oldu. TÜİK ve-
rilerine göre İnternet kullanım 
oranı, 16-74 yaş grubundaki bi-
reylerde 2023 yılında yüzde 87,1 
iken 2024 yılında yüzde 88,8 
oldu. Cinsiyet ayrımında 2024 yı-
lında İnternet kullanım oranı; er-
keklerde yüzde 92,2, kadınlarda 
yüzde 85,4 olarak gözlendi.

E-DEVLET HİZMETLERİNİ 
KULLANAN BİREYLERİN 

ORANI YÜZDE 73,7 OLARAK
 GERÇEKLEŞTİ

Son 12 ay içinde özel amaçla 
resmi makamların web sitelerini 
ve uygulamalarını kullanan ve İn-
ternet üzerinden kamu hizmetle-
rinden yararlanan bireylerin oranı 
yüzde 73,7 oldu. Bu oran, erkek-
lerde yüzde 80,7 iken kadınlarda 
yüzde 66,7 olarak gerçekleşti. 
E-devlet hizmetlerini kullanan 
bireylerin oranı yaş grubuna göre 
incelendiğinde ise bu oranın en 
yüksek yüzde 92,1 ile 25-34 yaş 
grubunda, en düşük yüzde 25,6 
ile 65-74 yaş grubunda olduğu 
görüldü.

Bireylerin e-devlet hizmetle-
rini kullanım amaçları arasında, 
yüzde 68,6 ile resmi makamlar 
veya kamu hizmetleri tarafından 
kendisi hakkında saklanan kişi-
sel bilgilere erişme ilk sırayı aldı. 
Bunu, yüzde 47,9 ile kamu ku-
rumlarından veya kamu hizmet-
lerinden bir randevu alma veya 
rezervasyon yaptırma ve yüzde 
45,1 ile kamu kuruluşlarına ait 

web sitelerinden bilgi edinme ta-
kip etti.
İNTERNET ÜZERİNDEN MAL VEYA 

HİZMET SATIN ALMA
 YA DA SİPARİŞ VERME ORANI 

YÜZDE 51,7 OLDU
Son 12 ayda İnternet kulla-

nan bireylerin İnternet üzerinden 
özel kullanım amacıyla mal veya 
hizmet satın alma ya da sipariş 
verme (e-ticaret) oranı, 2023 yı-
lında yüzde 49,5 iken 2024 yı-

lında yüzde 51,7 oldu. Cinsiyete 
göre İnternet üzerinden mal veya 
hizmet satın alma ya da sipariş 
verme oranı erkeklerde yüzde 
54,1, kadınlarda yüzde 49,3 oldu. 
Bu oran, en son mal veya hizmet 
satın alma ya da sipariş verme 
zamanlarına göre incelendiğinde; 
bireylerin yüzde 38,8'inin son 3 
ay içinde (2024 yılı ilk 3 ayı) mal 
veya hizmet satın aldığı ya da si-
pariş verdiği görüldü.

E-TİCARET YAPAN
 BİREYLERİN YÜZDE 

76,7'Sİ GİYİM, AYAKKABI VE
 AKSESUAR SATIN ALDI

İnternet üzerinden 2024 yılı-
nın ilk 3 ayı içerisinde mal veya 
hizmet satın alan ya da sipariş 
veren bireylerin yüzde 76,7'si gi-
yim, ayakkabı ve aksesuar satın 
aldı. Bunu, yüzde 47,5 ile lokan-
talardan, fast food zincirlerinden, 
catering şirketlerinden yapılan 
teslimatlar, yüzde 34,0 ile gıda 
ürünleri, yüzde 32,4 ile kozmetik, 
güzellik ve sağlık ürünleri ve yüz-
de 29,2 ile temizlik ürünleri, kişi-
sel bakım malzemeleri takip etti.

Bu oran cinsiyete göre in-
celendiğinde; erkeklerin yüzde 
70,3'ü giyim, ayakkabı ve akse-
suar, yüzde 49,2'si lokantalardan, 
fast food zincirlerinden, catering 
şirketlerinden yapılan teslimat-
ları ve yüzde 33,5'i gıda ürünle-
ri; kadınların yüzde 83,0'ı giyim, 
ayakkabı ve aksesuar, yüzde 
46,6'sı kozmetik, güzellik ve sağ-
lık ürünleri ve yüzde 45,9'u lokan-
talardan, fast food zincirlerinden, 
catering şirketlerinden yapılan 
teslimatları satın aldı.
İNTERNET ÜZERİNDEN ÖĞRENME 

FAALİYETİ GERÇEKLEŞTİREN
 BİREYLERİN ORANI 
YÜZDE 13,9 OLDU

İnternet üzerinden son 3 ay 
içinde eğitim, mesleki veya özel 
amaçlar için öğrenme faaliyeti 
gerçekleştiren bireylerin oranı, 
2024 yılında bir önceki yıla göre 
4,9 puan azalarak yüzde 13,9 
oldu. Bu oranın erkekler için yüz-
de 13,7, kadınlar için yüzde 14,1 
olduğu görüldü. n TÜLİN ŞEKER

Son 12 ayda internet kullanan bireylerin İnternet üzerinden özel kullanım amacıyla mal 
veya hizmet satın alma oranı, 2023 yılında yüzde 49,5 iken 2024 yılında yüzde 51,7 oldu

İnternet kullananların 
yarısı alışveriş yapıyor

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) tarafından açıklanan 
Yıllık Sanayi ve Hizmet İsta-
tistikleri, 2023 verilerine göre 
girişim sayısı ve istihdamda 
en yüksek payı hizmet sektörü 
oluşturdu. Açıklanan geçici so-
nuçlara göre 2023 yılında faal 
olan girişimlerin yüzde 44,1'i 
hizmet sektöründe, yüzde 36,0'ı 
ise ticaret sektöründe yer aldı. 
İstihdamda ise hizmet sektö-
rü toplam istihdamın yüzde 
38,6'sını oluştururken sanayi 
sektörünün istihdam payı yüzde 
28,3 oldu.

CİRODA EN YÜKSEK PAYI 
TİCARET SEKTÖRÜ ALDI

Ticaret sektörü ciroda yüz-
de 45,4'lük pay ile ilk sırada yer 
aldı. Girişimlerin en fazla yer 
aldığı ve istihdam payı en yük-
sek olan hizmet sektörünün ciro 
payı yüzde 15,7 iken, sanayi 
sektörünün ciro payı yüzde 33,0 
oldu.

TÜRKİYE GENELİ ÜRETİM 
DEĞERİNDE EN YÜKSEK 

DEĞERİ İMALAT ALDI
Üretim değeri 2023 yılında 

imalatta 15 trilyon 559 Milyar 
TL, ticarette 4 trilyon 257 milyar 
TL, inşaatta 3 trilyon 319 milyar 
TL, ulaştırma ve depolamada 3 

trilyon 232 milyar TL, elektrik, 
gaz, buhar ve iklimlendirme 
üretimi ve dağıtımında 2 trilyon 
573 milyar TL olarak gerçekleşti.

CİRODA EN YÜKSEK PAYI 250+ 
BÜYÜKLÜK GRUBU ALDI

Ciro payının 2023 yılında 
yüzde 35,0'ını 250+ büyüklük 

grubu, yüzde 24,3'ünü 1-9 bü-
yüklük grubu, yüzde 20,2'sini 
10-49 büyüklük grubu ve yüz-
de 20,5'ini ise 50-249 büyüklük 
grubu oluşturdu. İstihdamda 
ise yüzde 36,0'ını 1-9 büyük-
lük grubu, yüzde 27,5'ini 250+ 
büyüklük grubu, yüzde 19,5'ini 
10-49 büyüklük grubu ve yüz-
de 17,0'ını ise 50-249 büyüklük 
grubu oluşturdu.

AKTİF GİRİŞİM SAYISI 2023 
YILINDA 3 MİLYON 

723 BİN 681 OLARAK GERÇEKLEŞTİ
Geçici sonuçlara göre 2023 

yılında ciro 59 trilyon 377 mil-
yar TL, üretim değeri 34 trilyon 
842 milyar TL, faktör maliyetiyle 
katma değer 9 trilyon 943 milyar 
TL olarak gerçekleşirken mal ve 
hizmetlerin toplam satın alışları 
53 trilyon 961 milyar TL olarak 
gerçekleşmiştir. İstihdamda ise 
19 milyon 99 bin 165 kişi olarak 
gerçekleşti.    
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

İstihdamda en yüksek pay hizmet sektöründe

AK Parti Konya İl Başkanı Hasan Angı ve AK Parti Konya Milletvekilleri, Konya Sanayi Odası’nın Ağustos Ayı 
Meclis Toplantısı’nda sanayicilerle biraraya geldi

Mahinur Özdemir Göktaş
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Kültür ve Turizm Bakan-
lığı, Konya Büyükşehir Be-
lediyesi, Necmettin Erbakan 
Üniversitesi (NEÜ) iş birliğin-
de, Sosyal İnovasyon Ajansı 
yürütücülüğünde gerçekleşti-
rilen 3. Yayıncılık Yaz Okulu 
kapsamında ‘Kamu Yayıncılığı 
Paneli’ düzenlendi. 

Sosyal İnovasyon Ajansın-
da gerçekleşen panelin mo-
deratörlüğünü NEÜ Bilimsel 
Yayınlar Koordinatörü Dr. Öğr. 
Üyesi Fatih Kaleci üstlenir-
ken Kültür ve Turizm Bakan-
lığı Kütüphaneler ve Yayımlar 
Genel Müdürü Taner Beyoğlu 
ile Türk Tarih Kurumu Başkan 
Yardımcısı Hüseyin Murat Yü-
cel katılımcılara konuyla ilgili 
önemli bilgiler verdi. 

Programda ilk olarak ko-
nuşan Türk Tarih Kurumu 
Başkan Yardımcısı Hüseyin 
Murat Yücel, “1940’lı yıllar-
da matbaa sektöründe devlet 
yayıncılık yapıyordu, çünkü 
kimse yoktu. Kamu iktisadi 
teşebbüsleri; şeker fabrikala-
rı vs. bir dönem devlet eliyle 
yapıldı. Günümüzde o teşeb-
büslerden bazıları var, bazıları 
da yok. Yayıncılık anlamında 
da biz kapıyı açar fuara götü-

rürüz, bazı destekler verebili-
riz, fonlamalar yapabiliriz ama 
burada bir sonuç ortaya çık-
malı. Kaliteli, dünyada söz sa-
hibi olabilecek bir içerik orta-
ya çıkarmak gerekiyor” dedi.

Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğı Kütüphaneler ve Yayımlar 
Genel Müdürü Taner Beyoğlu 
ise, Kültür ve Turizm Bakan-
lığının, 2005’ten sonra Tür-
kiye’de yayıncılığın seyrini 
kökünden değiştirecek önemli 
bir adım attığını, büyük ölçek-
te yayın faaliyeti yaparken, 
doğrudan yayıncılık yapan de-
ğil yayıncılık sektörünü des-
tekleyen, büyütmeye çalışan, 
sektörün yapısal sorunlarını 
çözüme kavuşturmaya çalışan 
bir yapıya dönüştüğünü söy-
ledi. 

Çeşitli çalışmalar netice-
sinde Türkiye’nin yayıncılık 
sektöründe önemli atılımlar 
gerçekleştirdiğini kaydeden 
Beyoğlu, “Türkiye yayıncılı-
ğı, dünyada perakende pazar 
büyüklüğü bakımından uzun-
ca süredir ilk 10’da yer alıyor, 
yine son yıllarda kitap başlığı 
çeşidi bakımından da ilk 6 ila 
9 ülke arasındayız” ifadelerini 
kullandı. n HABER MERKEZİ

Yayıncılığın seyri atılan 
önemli adımlarla değişti 

Silah kaçakçılığına geçit verilmiyor Yaralanan leylek tedavi altına alındı
Beyşehir’de jandarma ekip-

lerinin silah kaçakçılığına yöne-
lik düzenlediği operasyonda 9 
adet belgesiz av tüfeği ele ge-
çirilirken, 1 kişi gözaltına alındı. 
Edinilen bilgiye göre, Beyşehir 
ilçesinde İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekiplerince yapılan 
istihbari çalışmalar sonucunda 
şüpheli İ.Y.'nin belgesiz yivsiz 
av tüfeği getireceği bilgisine 
ulaşıldı. Yapılan yol kontrolünde 
şüpheli İ.Y.'nin aracında yapılan 
aramada; 9 adet farklı marka ve 
seri numaralarda yivsiz av tü-
feği ele geçirildi. Ele geçirilen 

malzemeye el konulurken, İ.Y. 
jandarma ekipleri tarafından 

gözaltına alındı. Olay ile ilgili 
tahkikat başlatıldı. n İHA

Sarayönü’nde yüksek geri-
lim hattına çarparak kanadın-
dan yaralanan leylek tedavi 
altına alındı. Edinilen bilgiye 
göre, Sarayönü ilçesinde tar-
lada çalışan vatandaşlar tara-
fından yüksek gelirim hattına 
çarparak yaralanan leylek ol-
duğu ihbar edildi. 

Bu çerçevede İl Jandarma 
Komutanlığı Çevre, Doğa ve 
Hayvanları Koruma Timi ta-
rafından Sarayönü ilçesi De-
ğirmenli Mahallesi arazisinde 
yapılan araştırma sonucunda 
kanadından yaralı uçamayan 

leylek bulundu. Leylek, te-
davisinin yapılması amacıyla 

Karatay Belediyesi Hayvanat 
Bahçesine götürüldü. n İHA

49 ilde eş zamanlı olarak 'Nar-
koçelik-35' operasyonu gerçekleşti-
rildi. Operasyonun detaylarını pay-
laşan İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
"49 ilde zehir tacirlerinin yerel suç 
örgütlerine, uyuşturucu madde 
imalatçılarına yönelik düzenlenen 
'Narkoçelik-35' operasyonlarında; 2 
ton 428 kilogram uyuşturucu mad-
de, 888 bin 923 adet uyuşturucu 
hap ele geçirildi. 336 zehir taciri ve 
sokak satıcısı yakalandı" dedi.

İçişleri Bakanı Yerlikaya sosyal 
medya hesabından yaptığı açıkla-
mada, 49 ilde zehir tacirlerinin yerel 
suç örgütlerine, uyuşturucu madde 
imalatçılarına yönelik düzenlenen 
'Narkoçelik-35' operasyonlarında; 2 
ton 428 kilogram uyuşturucu mad-
de, 888 bin 923 adet uyuşturucu 
hap ele geçirildiğini belirterek 336 
zehir taciri ve sokak satıcısının ya-
kalandığını kaydetti.

"Aziz milletimizin bilmesini iste-
rim ki; ülkemizi zehir tacirlerinden 
ve sokak satıcılarından temizleme-
ye kararlıyız" diyen Bakan Yerlikaya 
operasyonlarla ilgili şu ayrıntıları 
paylaştı:

"Emniyet Genel Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Baş-
kanlığı koordinesinde, il emniyet 
müdürlüklerince; 832 ekip, 2 bin 81 
personel, 10 hava aracı ve 39 nar-
kotik dedektör köpeğinin katılımıyla 
Ankara, İzmir, Gaziantep, Adana, 
Konya, Diyarbakır, İstanbul, De-
nizli, Şanlıurfa, Antalya, Samsun, 
Mersin, Erzincan, Bursa, Kocaeli, 
Manisa, Tekirdağ, Kırklareli, Malat-

ya, Muğla, Osmaniye, Hatay, Van, 
Afyonkarahisar, Amasya, Bolu, Ay-
dın, Çorum, Elazığ, Giresun, Sinop, 
Sivas, Aksaray, Edirne, Karabük, 
Karaman, Nevşehir, Uşak, Eskişehir, 
Balıkesir, Kahramanmaraş, Sakar-
ya, Trabzon, Düzce, Niğde, Şırnak, 
Siirt, Tokat ve Erzurum olmak üzere 
49 ilde 'Narkoçelik-35' operasyonları 
düzenlendi.

İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 921 kg skunk, 176 kg metam-
fetamin, 14 bin 14 adet uyuşturucu 
hap ele geçirildi. 8 sokak satıcısı ya-
kalandı.

Ankara İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan 2 ayrı ope-
rasyonda; 253 bin 652 adet uyuş-
turucu hap, 30 kg esrar+32,4 kg 
esrar, 3 kg kokain ele geçirildi. 18 
sokak satıcısı yakalandı.

Diyarbakır İl Emniyet Müdür-
lüğü Narkotik Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğünce yapılan ope-
rasyonda; 745 kg skunk, 80,5 kg 

esrar ele geçirildi. 20 sokak satıcısı 
yakalandı.

Şanlıurfa İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 69,5 kg skunk, 26,5 kg metam-
fetamin ele geçirildi. 9 sokak satıcısı 
yakalandı.

Gaziantep İl Emniyet Müdür-
lüğü Narkotik Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğünce yapılan ortak 
operasyonda; 56 kg skunk ele geçi-
rildi. 4 zehir taciri yakalandı.

Bolu İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 40,5 kg metamfetamin ele geçi-
rildi. 4 sokak satıcısı yakalandı.

Kocaeli İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 26,5 kg metamfetamin ele geçi-
rildi. 1 zehir taciri yakalandı.

Antalya İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da 24,5 kg esrar ele geçirildi.

Adana İl Emniyet Müdürlüğü 

Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 37 kg esrar ele geçirildi. 6 sokak 
satıcısı yakalandı.

Bursa İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 15 kg metamfetamin ele geçiril-
di. 2 zehir taciri yakalandı.

Erzurum İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 12 kg metamfetamin ele geçiril-
di. 1 zehir taciri yakalandı.

İzmir İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 34 kg skunk, 55,5 kg metamfe-
tamin, 36 bin 640 adet uyuşturucu 
hap ele geçirildi. 17 sokak satıcısı 
yakalandı.

Malatya İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 28 kg skunk ele geçirildi. 1 zehir 
taciri yakalandı.

Hatay İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğünce yapılan operasyon-
da; 185 bin 75 adet uyuşturucu 
hap, 5 kg bonzai ele geçirildi. 2 
zehir taciri yakalandı. Konya İl Em-
niyet Müdürlüğü Narkotik Suçlar-
la Mücadele Şube Müdürlüğünce 
yapılan operasyonda; 310 bin 702 
adet uyuşturucu hap ele geçirildi. 9 
sokak satıcısı yakalandı. Operasyon-
ları gerçekleştiren kahraman polis-
lerimizi tebrik ediyorum."
n İHA

Aralarında Konya’nın da olduğu 49 ilde eş zamanlı olarak gerçekleştirilen 'Narkoçelik-35' operasyo-
nuyla toplamda 2 ton 428 kilogram uyuşturucu madde, 888 bin 923 adet uyuşturucu hap elegeçirildi

Zehir tacirlerine 49 
ilde büyük darbe

Beyşehir’de etkili olan sağanak 
yağış, Bayavşar Mahallesi'nde iki il-
çeyi birbirine bağlayan kara yolun-
da sel oluşmasına ve bazı evlerin 
bahçelerinde su baskınlarına yol 
açtı. Sel suları nedeniyle Beyşehir 
ve Seydişehir ilçelerini birbirine 
bağlayan kara yolu bir süre ulaşıma 
kapanırken, yağışın durmasının ar-
dından güzergah yeniden trafiğe 
açıldı. Bayavşar Mahallesi'ndeki 
yerleşim merkezinden geçen kara 
yolu selin ardından çamur ve bal-
çıkla kaplanırken, bölgeye sevk edi-
len, belediye, karayolları, jandarma 
ve trafik ekipleri tarafından ulaşım 
kontrollü olarak sağlanmaya baş-
landı. Bayavşar Mahallesi Muhtarı 
Batuhan Çiğdem, yerleşim merke-
zinde yaklaşık iki saat süren yağı-
şın ardından Seydişehir yönündeki 
yüksek kesimlerden gelen taşkın 
suları nedeniyle Bayavşar'dan ge-
çen ve her iki ilçeyi birbirine bağla-
yan kara yolunun sel sularıyla kap-
landığını belirterek, kara yolunda 

bir süre ulaşımın sağlanamadığını 
söyledi. Çiğdem, “Elektrikler gitti, 

trafik durdu. Araçlar her iki yön-
de de sel suları nedeniyle bir süre 

bekleme yaptı, ilerleyemedi. Yağı-
şın durmasının ardından ulaşım 
halen kontrollü olarak sağlanıyor. 
Ancak yoldaki çamur ve balçığın 
temizlenmesi gerekiyor, sürücüle-
rin bu bölümde dikkatli seyretmesi 
gerekiyor” dedi.

Çiğdem, etkili olan sağanak 
yağış nedeniyle yerleşim merkez-
lerinde asfalttan akan sel suları 
nedeniyle menfezlerin de sularla 
dolduğunu ve bazı evlerin bah-
çelerine suların girdiğini belirtip 
mahalle sakinlerinin suların evlere 
girmemesi için kendi imkanları ile 
seferber olduğunu vurgulayarak, 
“Vatandaşlarımız kendi çabaları ile 
suyun bahçesine evine girmeme-
sine çalıştı bir süre. Belediyeden iş 
makinesi desteği istedik, gelmesiy-
le birlikte suların tahliye edilmesi 
çalışmaları daha da hız kazandı. 
Sağanak yağış dolayısıyla Beyşe-
hir OSB'de ise herhangi bir sıkıntılı 
durumun olmadığını haber aldık” 
dedi. n İHA

Sel nedeniyle yol kapandı, evleri su bastı

Ali Yerlikaya
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1915-1923 Yılları Arasında 
Kafkas Cephesinde Rusya’ya esir 
düşüp 7 Sene esarette kalıp muci-
ze bir tesadüfle kurtulan köylümüz 
(Kilistralı Şakir Toydemir’in Esaret 
hikayesidir. 

Doğum tarihi köy nüfus kayıt-
larında (Rumi 1308 Miladi 1892 
olarak kayıtlı köyümüzden Şakir 
Toydemir Emmi anlatırdı:

Kuzum Ismayıl ben Osman-
lı’nın çok savaşlarına katıldım 
daha henüz 19- 20 yaşlarında bı-
yığı henüz terlemiş bir delikanlıyız 
köyümüzden benimle beraber bir-
çok genç asker olduk önce 1912-
13 Balkan Savaşlarına katıldık. 
Arkasından 1914’te Çanakkale’ye 
gönderildik. Çanakkale Harbi’nden 
sonra hiç köyümüze dönmeden 
üçüncü ordu olarak Osmanlı’nın 
Almanya ile müttefik olarak harbe 
girmesi ile Kafkas cephesine sevk 
edildik. Üçüncü ordu Kafkas cep-
hesine takviye olarak gönderiliyor-
du. Bunun olacağını fark eden kah-
pe Rus Kafkas ordularına büyük 
bir darbe hazırlığına girişti. Bizim 
takviye birlikler o cepheye ulaşın-
caya kadar Kafkas birliklerimiz bir-
çok darbeye maruz kalarak büyük 
kayıplar vermiş, hatta bazı illerimiz 
bile kaybedilmiş. Erzincan, Muş, 
Trabzon bu kıymetli illerimiz Rus-
ların eline geçmiş. Bizler de vardık 
ve takviye kuvvet olarak yerleşik 
mevkiyi iyi etüt eden Rus kuvvet-
leri ile büyük savaşlar yaptık. Bu 
savaşlarda Ruslar 30 bin, Türkler 
ise 20 bin kayıp vermiş. Tabi biz 
bunlardan haberimiz olmuyor. Se-
bebi bizler 15 arkadaş öncü olarak 
gittiğimiz bir cephede etüt yapar-
ken ağaçların tepelerinde pusu ku-
ran Rus birliklerinin ani baskını ile 
15 kişiden 2’miz şehit edildi, bizler 
de esir düştük. Bizi bir er bir zabit-
le cephe gerisine götürdüler. Gün-
lerce yayan yürütüldükten sonra 
bir esir kampına hapsedildik. Esir 
kampında iki veya üç gün geçti 
bize “teftiş var hazır olun” dediler 
her gün taş kırmaya gidiyorduk. 
O gün taş kırmaya götürülmedik 
teftişi bekledik. Genç 25 -26 yaşla-
rında bir Rus zabiti geldi bizi teftiş 
etti. İsyan etmememizi itaat etme-
mizi aksi halde sonumuzun ölüm 
olacağın falan söyledi ve beni işa-
ret ederek makamına götürülmemi 
emretti. Ben çok güçlü ve kuvvet-
liydim. (Ben tanıdığımda da öyle 
idi İsmail Desteli 1955) “Bana ayrı 
bir iş mi yaptıracak acaba”, “beni 
bunun için mi çağırıyor?” diye dü-
şünürken kendimi Rus zabitinin 
karşısında buldum. Bana ismimin 
ne olduğunu ve nereli olduğumu 
sordu, soruları bana Türkçe soru-
yordu ben de;

-“Dorba oğlu Şakir, Türküm 
Konyalıyım” dedim.  

Yanımızdaki diğer askerleri dı-
şarıya çıkardı ve bana; 

-“Sen Konya’daki çıkrıkçılar 
içinde falan çay ocağını biliyor 
musun?” diye sordu?  

-“Evet” 
diye cevap verdim. Bana Kon-

ya’nın meşhur çıkrıkçılar içinde 

bizim köyümüzden odun satmak 
için Konya’ya gelip de odun satar-
ken devamlı uğrayıp çay içtiğimiz 
bir çay ocağını soruyordu. 

-Ben orada garsonluk yapan 
İbrahim’im beni hatırlayabildin 
mi? dedi.

 Ben de hayal meyal hatırladı-
ğım bu Rus zabitinin suratını ha-
fızamda hatırlamaya çalışıyor ve 
bu Rus subayı nasıl olurda orada 
çaycı garsonu oluyor diye de şaş-
kınlık içindeydim.  Meğer bu zabit 
Konya’da bir Ermeni aile tarafın-
dan yetiştirilmiş bunu bana orada 
gizlice söyledi ve sır olarak sakla-
mamı da sıkıca tembih etti.  Bizler 
köylü olup şehirde yetişmediğimiz 
için böyle casusluk olaylarını falan 
bilmiyorduk zaten okuma yaz-
mamızda yoktu ikimiz tanıştıktan 
sonra bana itaatkâr olmamı ken-
disinin bana yardımcı olacağını en 
azından can korkusu çekmememi 
o subayla tanıştığımızı da kimseye 
söylemememi öğütledi. Ve oradan 
ayrıldık beraber esir düştüğümüz 
arkadaşlarım ile zaten pek fazla 
koruyuculuğu olmadığını tahmin 
ettiğimiz kamptan kaçmayı göze 
almıştık. Ama dikkat çekmemek 
için de verilen taş kırma görevini 
birimiz yaparken diğerlerimizde 
kamptan kaçmak için bir çukuru 
devamlı kazıyorduk. İki-üç kişinin 
işini diğerlerimiz yapıyorduk, iş 
yapılınca da pek fazla dikkat çek-
miyorduk. Ben zabitle tanıştığımı 
arkadaşlarıma söylemedim ve kaç-
ma planından da vazgeçmedim, 
onunla tanıştıktan sonra nedense 
kaçmayı daha çok istedim ve bir 
gece vakti verdiğimiz kararı uygu-
lamaya koyduk. Kesin kaçacaktık. 
Ben önce arkadaşların kazdığımız 
çukurdan çıkmasını istedim. Onlar 
ise kabul etmedi benim önce çık-
mamı istediler. Fazla zamanımız 
yoktu ve ben kazılan tünelden ilk 
defa çıktım hava karanlıktı sadece 
gözetleme kulelerinden gözetleni-
yorduk. Oraya görülmemiz hayli 
zordu, arkadaşlarımda benim gibi 
güçlü ve kuvvetli idi. Ben çıktım 
bir kenarda diğerlerinin çıkmasını 
beklerken bana arkadaşın birisi; 

-Neredesin? diye seslendi. 
Ben daha “buradayım” deme-

den bir silah sesi işittim kurşun 
ortalığı aydınlatınca gözetleme ku-
lesinden geldiğini fark ettim. İşimiz 
o kadar gizli idi ki arkadaşlarımın 
çoğu yandım diye çok usulca inli-
yordu, ölürken dahi bir diğerimize 
zarar vermek istemiyorduk. Yanla-
rına vardığımda bana;

-“Bizi bırakın kaçın sizi de vu-
rurlar…” Diyorlar hem de şahadet 
getiriyorlardı. Biz artık deli koyun 
gibi nereye gittiğimizi bilmeden 
kaçıyorduk. Sabah yaklaşıp hava 
ışıyınca alabildiğine bir bozkırın 
içinde idim. Yanımda arkadaşla-
rımdan da kimseler yoktu. Çünkü 
herkes can derdine düşmüştü. Ku-
zeybatı yönünde biraz daha kaçtık-
tan sonra Zararsız olduğunu bil-
diğim otlardan biraz bulup yedim 
ve orada bulunan bir büyük mısır 
tarlasına gizlendim. Oraların her 

tarafı mısır ekili tarla-
lardı. Akşamın olması-
nı bekledim. Aylardan 
sanırım Temmuz veya 
Ağustos’tu. Akşamı 
beklerken bir taraftan 
da askerde öğretilen 
yön tayinini yapmaya 
çalışıyordum. Tah-
minimin doğru tuttu-
ğunu da günler son-

ra anlayacaktım. Geceleri kaçıp 
gündüzleri saklanarak otlardan ve 
mısır kundaklarından (süt mısır) 
yiyecek olarak faydalanarak sanı-
rım dört beş gün geçti. Benim de 
takatim kalmadı. Ayrıca süt mısır 
beni ishalde yapmıştı ve nihayet 
her şeyi göze alarak bir akşam ka-
ranlığında bir köyün en kıyısındaki 
evin kapısını çaldım. Bir genç kız 
çıktı ve ona Türkçe aç olduğumu 
ekmek vermesini söyledim. Hayret 
beni anlıyordu hemen içerden iki 
tane büyükçe fırın ekmeği getirdi 
sanırım her biri birer buçuk okka 
gelirdi. 

-Burası Türkiye mi? diye sor-
dum. Bana; 

-Hayır sen Türk müsün? Dedi. 
-Evet dedim. 
-“Benim annem Türk, burası 

Rusya babam da Rus. Ben Türk-
çeyi biliyorum ama sen buralardan 
kaç, kimse seni görmesin, burada 
çok Türk düşmanı var.” dedi.

Bana yön tayini de yaptı. 
-“Daima şu tarafa git Kars o 

tarafta” diyordu. Ben ekmekle-
ri ne zaman yediğimi bilemeden 
ekmekler bitti. Daha evden 100 
metre bile ayrılmamıştım acaba 
birisini düşürdüm mü diye geriye 
döndüm geçtiğim yerlerde aradım 
ekmek yoktu. Açlıktan ne çabuk 
yediğimi bilemiyordum. O gece 
sabaha kadar kaçtım, sabahleyin 
büyük meralar çayırlıklar gördüm 

otları biçilmiş ve yı-
ğın halinde kurutulup 
öbek yapılmış taşın-
mayı bekler gibiydi.  

O ot yığınların-
dan birinin içine girip 
saklandım. Akşamı 
bekleyecektim, güneş 
tam doğarken insan 
ve at arabası sesleri 
duymaya başladım, 

baktım iki tane genç başlarında 
babaları olduğunu tahmin ettiğim 
bir Rus kazak beyi, iki tane at ara-
bası, üzerlerinde büyük ot salları, 
ellerinde dirgenler yığınlara yana-
şıp otları arabalara dolduruyorlar-
dı. Onlar bana yaklaştıkça ben bir 
başka ot yığınına geçiyordum. En 
son geçtiğim ot yığınına da geldi-
ler ve dirgenleri saplamaya başla-
dılar. Dirgenin sivri demiri baca-
ğıma batınca of diye acı bir çığlık 
attım, gençler korktular ama ba-
baları geldi beni ot yığınından çı-
kardı ve bana kim olduğumu asker 
kaçağı esir mi olduğumu sordu? 
Bütün her şeyi gerçekleri ile an-
lattım, karnımı doyurdu ve benim 
yabancısı olmadığım dirgeni elime 
vererek çalışmamı istedi. Çalışınca 
da işimden çok memnun oldu. Ak-
şamüzeri bir yayla gibi yere geldik, 
arabaları boşalttık o yaylada kasım 
ayına kadar kaldık. Çünkü ailecek 
şehirden o yaylaya çıkmışlar hanı-
mı da oradaydı beni yanlarında bu-
lunan Rus elbiseleri ile donattılar, 
her gün bol bol çalışıyorduk ama 
bana iş zor gelmiyordu çünkü ya-
pılan İşlerin hepsini de köyümden 
biliyordum, karnım da doyuyordu.

Kasım ayı gelmeden yayladan 
ayrıldık. Büyük bir şehrine geldik, 
arabalarla kahvelerin önünden ge-
çerken kahvelerin önünde oturan 
Ruslar bu bizim ağaya çok saygı 
gösteriyorlardı. Demek ki saygın 

bir Rus’tu bizim ağa. Eve gelin-
ce bizi yaşlı bir annesi ile 13-14 
yaşlarındaki kızı karşıladı. Beni 

sordular, ben pek konuşmalarını 
anlamıyordum ama benden bah-
sedildiğini tahmin ediyordum. İlk 
işleri beni de kendileri gibi güzel-
ce giydirmek ve banyo yaptırmak 
oldu. Bu zamanda Rus’un oğlan-
ları da askere alındığı için bana 
daha fazla rağbet göstermeye baş-
ladılar. Evde kışları şehirde yazları 
yaylada tam olmak üzere tam 7 
veya 8 sene onlara hizmet ettim. 
Kızları Raça’yı bana vermek iste-
diklerini kabul edip etmeyeceğimi 
Türkiye’de evli olup olmadığımı 
sordular. Ben de;

-“Evli değilim sizin kızınızı 
da alacağım, burada kalacağım” 
diyordum. Amma vatan aşkı ile 
yanıp tutuşuyordum. Türkiye’nin 
hala kurtuluş harbi yaptığını ve 
Türkiye Cumhuriyeti’nin kurulaca-
ğını konuşmalarından anlıyordum, 
mübadeleden de bahsediyorlardı. 
Ama ben mübadelenin ne oldu-
ğunu da bilmiyordum, bilsem de 
onlara gideceğim deme şansım 
yoktu. Sanki bana canımı bağışla-
mışlardı ihanet etmiyordum. 7’inci 
sene yine yayladan geldik, oğlan-
ları da askerden döndüler ve bana 
bacılarını göstererek hani çocuk 
diye soruyorlardı. Çünkü onların 
aldığı terbiye bunca sene bir kızla 
oğlanın bir arada yakınlaşmadan 
duramayacağını sanıyorlardı. Ben 
de onlara bizim böyle bir âdetin 
dinimizde olmadığını ve nikahla 
evlenmeden kızlarına yaklaşmaya-
cağımı izaha çalışıyordum. Bana 
Türkiye’de ailece nasıl yemek ye-
diğimizi soruyorlardı. Ben de biz 
hep birlikte sofraya oturup yemek 
yediğimizi söyleyince bana “pis 
Türk” diyorlardı. Ben de koyunları 
gösterip;

-“Bak bunlar da beraber yemek 
yiyor kavga etmiyor biz. Ama biz-
ler ayrı yemeği tırışka yani köpeği 
göstererek buna veririz, çünkü iki 
tırışka beraber yemek yiyemez 
kavga eder. Siz de bunlar gibisiniz” 
diyordum. Eşim olacak kız da beni 
destekliyordu. 

Günlerimiz böyle geçerken 
Eylül-Ekim aylarında bağlar bozu-
lurdu, bizim ağanın da çok üzüm 
bağları vardı. Ben onlarla birlikte 
üzümleri bağdan toplar, at araba-
sı ile beş altı kilometre uzaklıktaki 
şarap fabrikasına taşıyordum. Her 
zaman geçtiğim yol üzerinde bü-
yük atıl bir boş bina vardı. Onun 
yanından geçerken ben vatan has-
reti ile Türkçe bir Türkü aldırmışım 
gidiyordum avazım çıktığı kadarda 
bağırıyordum hemen o binadan 
üç tane silahlı asker önümü kesip 
beni arabadan aşağı indirdiler.  

İşte o zaman ölüm korkusunu 
çok yaşadım. Çünkü bana; 

-Bu günlerde 4 kaçak askerleri 
yakalayıp öldürüyorlar dikkat et!

diye tembih ediyorlardı. Ağa-
nın ailesi askerleri acaba haklaya 
bilir miyim diye içimden bir hesap 
yaparken kendimi o boş binanın 
içerisinde buldum. Ve Türkçe ko-

nuşulanları iştim, Türkçe konuşan 
kişi sertçe şöyle diyordu: 

-Bu Türk eğer beni tanırsa yok 
edin, tanımazsa ben gerekeni ya-
parım, yanıma getirin! 

Bunları işitince endişem arttı 
ayrıca içime bir sevinç de geldi. 
Beni içeri aldılar. Gür, siyah bıyıklı, 
yakışıklı komutanım “Enver Paşa” 
karşımda idi. Sarılmamak için ken-
dimi zor tuttum. Bana; 

-Oğlum sen Türk müsün? 
-Evet
-Esir misin? 
-Evet.  
-Sen hangi taburda askerdin? 
-Üçüncü ordudaydım Efendim. 
-Komutanınız kimdi? 
-Enver Paşa idi komutanımız. 
-Sen Enver Paşa’yı tanır mı-

sın? 
-Hayır Efendim, biz onu hiç 

görmedik sadece komutanımız ol-
duğunu biliyorduk.

-Türkiye’ye gitmek ister misin? 
-Evet Efendim.
-Git kimde esir isen ondan ya-

zılı bir kağıt al getir seni Türkiye’ye 
göndereyim.

Sevinçle koşarak arabayı fabri-
kaya yıktım ve ağanın yanına var-
dım. Olanları anlattım. Ağa;

-“Hayır sana izin vermem, sen 
artık burada kalacaksın, benim oğ-
lum olacaksın benim kızımı alacak-
sın” dedi. 

Ben çok yalvardım, en sonun-
da beyin hanımı benim ricalarıma 
dayanamayıp beyine; 

-“Bak senin üç tane evladın var, 
bunun da ülkesinde anası, babası, 
kardeşleri var izin ver gitsin” diye 
itiraz edince, adam tam yumuşar 
gibi olurken kızları devreye girdi; 

-“Ne olur gitme Şakir, ben seni 
çok seviyor!” diye yalvardı. Anası 
onu da azarladı. Tam akşama ya-
kın izin kağıdını aldım ağadan o 
binaya geldiğimde zabitler de orayı 
terk ediyorlardı. Son anda yetişip 
kağıdı Enver Paşa’ya uzattım. O 
cebinden Osmanlı sarı lirası çıkar-
dı, orada olanlara verdi ve onlar-
dan bir miktar Rus parası alıp bana 
verdi. Ayrıca birkaç da Osmanlı li-
rası verdi. 

-“Bunları çok darda kalmadık-
ça harcama” dedi, beni orada bir 
zabite teslim etti. 

-“Bunu limana götür, gemiye 
bindir İstanbul’a gönder” dedi. 
Oradan ayrılırken elini öpmek iste-
dim, buna müsaade etmedi. Beni 
o zabit bir köhne gemiye bindirdi, 
onlara bir şeyler söyleyip oradan 
ayrıldı. Karadeniz çok hırçın, za-
man kışa dönüyor, gemi hurda. 
Tam iki ayda ancak İstanbul’a 
indim. Çünkü her yanaştığımız li-
manda bazen günlerce kaldığımız 
oluyordu. İstanbul’a geldiğimde 
cebimde bir sarılira kalmamıştı. 
Allah’tan İstanbul’da köylülerimiz 
vardı, onlardan harçlık alıp 7/8 
sene sonra köyümüze geldim.” 

-“Rabbime şükürler olsun, 
Allah’ın öldürmediğini kimse öl-
düremez diyordu.” Merhum Şakir 
Emmi” 28 Ocak 1974’te 82 yaşın-
da vefat etti. Allah rahmet eylesin. 

ESARET HİKAYESİ 

haber@konyayenigun.com
İSMAİL DETSELİ 

Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, şehirdeki 
taşkın risklerini önlemek ve yaşam 
kalitesini artırmak için yeni projelere 
imza atmaya devam ediyor.

Bu kapsamda Selçuklu ilçesi 
Akademi Mahallesi’nde yer alan 
Buzlukbaşı Mevkii'nde, Meramşah 
Deresi üzerindeki su havzalarından 
kaynaklanan taşkın risklerine karşı 
önemli bir adım atıldı. Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur İb-
rahim Altay, fiziki çalışmaların baş-
latıldığı Buzlukbaşı Taşkın Koruma 
Tesisi Projesi ile İstanbul Yolu, Aliya 
İzzetbegoviç Caddesi, Ankara Yolu, 
Kosova, Bosna Hersek ve Büyük-
kayacık mahalleleri ile Havaalanı, 
Lojistik Merkezi ve Organize Sanayi 
Bölgeleri’nde oluşması muhtemel 

taşkın risklerini kontrol altına almayı 
hedeflediklerini belirtti.  Başkan Al-
tay, “Meramşah Deresi’nin su topla-
ma havzası olan Ardıçlı, Buzlukbaşı 
ve Kuşaklama Kanalı’nı 70 metre 
genişliğinde, 14 metre yüksekliğin-
de ve 140 metre uzunluğunda ol-

mak üzere 450 bin metkreküp ka-
pasiteli bir göletle birleştirerek, olası 
sel felaketlerine karşı etkin bir koru-
ma sağlayacağız. En kısa zamanda 
tamamlamayı hedeflediğimiz proje-
mizin şehrimize hayırlı olmasını dili-
yorum” dedi. n HABER MERKEZİ 

Öz Finans İş Sendikası tarafın-
dan yürütülen, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığı’nın finanse et-
tiği, "Finans sektöründe çalışanlara 
yönelik stres ile başa çıkma ve öfke 
kontrolü yöntemlerini öğrenme 
eğitimi" projesi Karaman’da ger-
çekleşti. 

Öz Finans İş Sendikası Üyesi 
Ziraat Bankası, Halkbank ve Zi-
raat Katılım Bankası Karaman ve 
ilçelerinde görevli çalışanlarının 
katıldığı eğitimde Stres Yönetimi, 
Duygu Yönetimi, Zaman Yönetimi, 
İletişim ve Motivasyon başlıkları ile 
eğitim verildi.  Program ile ilgili bil-
gi veren Öz Finans İş Sendikası Ge-
nel Başkan Yardımcısı Atıf Güdül, 
"Bankacı üyelerimizin hem iş ha-
yatında hem de sosyal yaşamlarına 

katkı sunmak amacıyla Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanlığımızın 
katkıları ile eğitim programımızı 
Karaman’da gerçekleştiriyoruz. 
Bankacı arkadaşlarımızın çalışma 
şartlarından kaynaklanan sorunla-
rına bir nebze olsun çözüm konu-

sunda katkı sağlamak bizleri mutlu 
edecektir." dedi. Program sonunda 
projeye katılan sendika üyelerine 
Öz Finans İş Sendikası Kadın Ko-
mitesi Başkanı Cennet Can katılım 
belgesi takdim edildi.
n TÜLİN ŞEKER 

450 bin metreküplük sel kalkanı Öz Finans-İş’ten önemli eğitim 
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Roblox erişim engeli gündemde 
yer almayı sürdürüyor. Alınan karar-
la beraber Bilgi Teknolojileri ve İleti-
şim Kurumu (BTK) geçtiğimiz hafta 
platformu erişim engeline tabi tuttu 
ve oyuna girişler engellendi. Adana 
6. Sulh Ceza Hakimliği Cumhuriyet 
Başsavcılığı, Bilişim Suçları Büro-
su’nun talebi üzerine çocukların 
istismarına neden olacak içerikler 
barındırdığı gerekçesiyle Roblox'un 
kapatılmasının ardından kullanıcılar 
da “Roblox açılacak mı?” sorusu-
nun yanıtına yoğunlaştı. Konuyla 
ilgili Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, 
"Toplumsal yapımıza dinamit koy-
maya yönelik girişimlere, çocukla-
rın istismarına, şiddete teşvik edil-
mesine, her biri birer cevher olan 
evlatlarımızın gelişimini olumsuz 
yönde etkileyecek faaliyetlere asla 
müsaade edilmeyecektir" ifadelerini 
kullanmıştı. Konuyla ilgili değerlen-
dirmelerde bulunan Çocuk Gelişimi 
Uzmanı Doç. Dr. Kevser Tozduman 
Yaralı ise, Roblox veya başka uygu-
lamalardan oynanan oyunlar nokta-
sında ebeveynlerin dikkatli olması 
gerektiğini vurguladı. 

ROBLOX’UN AYLIK KULLANIM 
SÜRESİ 3 MİLYAR SAAT! 

Doç. Dr. Kevser Tozduman Ya-
ralı, çocukların istismarına neden 
olacak içerikler barındırması ne-
deniyle bir oyun platformu olan 
Roblox’a erişim engeli getirildiğini 
anımsatarak burada kullanıcıların 
kendi içeriklerini ve oyunlarını oluş-
turmalarına, ayrıca diğer kullanıcı-
lar tarafından oluşturulan oyunları 
oynamalarına olanak tanıyan çevri-

miçi oyun sisteminin bulunduğunu 
anlattı. Doç. Dr. Yaralı, dünyada 15 
milyondan fazla çocuk kullanıcısı 
olan popüler oyun platformu Rob-
lox’un çocuklar tarafından bu kadar 
çok tercih edilmesinin nedeninin 
çocukların kendi oyunlarını oluş-
turmasına fırsat vermesi ve birbir-
leriyle iletişim kurmalarına olanak 
tanıması gibi özelliklere sahip ol-
masından kaynaklandığını aktardı. 
Bir oyun platformu olan Roblox’ta 
50 milyon oyun bulunduğunu ve 
toplam aylık kullanım süresinin üç 
milyar saati bulduğunu kaydeden 
Doç. Dr. Yaralı, “Aylık aktif kullanıcı 
sayısının 150 milyon, yaş sınırının 
+13 olduğu bu oyunun, ABD’de 
9-12 yaş arası çocukların 2/3’ü tara-
fından kullanıldığı ve kullananların 
1/3’ünün 16 yaşın altında olduğu 
belirtiliyor” dedi. 
ÇOCUKLAR DİJİTAL OYUN OYNAMAK 

İÇİN ERKEN DAVRANIYOR 
Dijital oyunlara Roblox’un öte-

sinde biraz daha geniş bir pencere-
den bakıldığında çocukların dijital 
oyun oynamaya oldukça erken yaş-
larda başladığını dile getiren Doç. 
Dr. Yaralı, çocukların kaç yaşında 
dijital oyun oynamaya başladıkla-
rından çok ne oynadıklarının daha 
önemli olduğunu vurguladı. Bazı 
oyunların çocuklarda pratik düşün-
me, strateji geliştirme, analitik dü-
şünme ve problem çözme gibi be-
cerileri geliştirirken, bazı oyunların 
şiddet, müstehcenlik, küfür, alkol ve 
kumar gibi kötü alışkanlıklar yönüy-
le çocukların gelişimleri açısından 
risk taşıdığına dikkat çeken Yararlı, 

“Dolayısıyla dijital oyun oynamada 
ekran süresi, oyunun türü ve içeriği 
önemli unsurlar olarak görülmeli-
dir. Çocuklarda dijital oyun oynama 
süresi arttıkça ve içerik yaşa uygun 
olmadığında bağımlılık, anksiyete, 
agresif tutum, depresyon, asosyal-
lik, kas iskelet sistemi problemleri 
ve uyku kalitesinde bozulma gibi 
sorunlar ortaya çıkabilmektedir” 
diye konuştu. 

OYUN BAKIMINDAN 
YAŞ ÖNEMLİ FAKTÖR 

Yararları ve zararları birlikte de-
ğerlendirildiğinde dijital oyunlara 
topyekûn savaş açmanın ya da ta-
mamen serbest bırakmanın uygun 
olmadığının altını çizen Yaralı, bu 
noktada çocuğun yaşı ve hazırbu-
lunuşluğunun önemli faktör oldu-
ğunu aktardı. Yararlı, ayrıca aynı 
yaşta olsalar bile çocuğun mizacı 
ve çevresel koşullarından kaynaklı 

sebeplerle bir oyunun her çocukta 
aynı etkiyi bırakmayabileceğini söy-
leyerek, “Bu durumda bir çocuğun 
hangi oyunu oynayabileceğine iliş-
kin kararda ebeveynler en önemli 
sorumluluğu taşıyor. Ebeveyn rolü 
önemli, ancak ebeveynlerin piya-
sadaki tüm oyunlara hakim olması 
ya da önce oynayıp sonra karar ver-
melerini beklemek çok gerçekçi ve 
işlevsel değil. Bu durumda ebevey-
nlere kılavuz olacak araçlara ihtiyaç 
bulunmakta. Çünkü bir oyunun 
çocuğa uygunluğunu hangi açılar-
dan değerlendireceğini bilmek de 
bir yeterlilik gerektiriyor. Dünyada 
bu işleve sahip iki önemli sistem 
bulunuyor. Dijital oyun derecelen-
dirilmesi alanında etkin olarak kul-
lanılan iki sistem; Pan Avrupa Oyun 
Bilgi Sistemi (PEGI) ve Eğlence Yazı-
lımı Derecelendirme Kurulu (ESRB) 
olarak karşımıza çıkıyor. Avrupa İn-

teraktif Yazılım Federasyonu (ISFE) 
tarafından geliştirilen, 2003’te kul-
lanılmaya başlanan ve 39 ülkede 
geçerli olan PEGI, dijital oyunların 
sorumlu ve güvenli kullanımını teş-
vik etmek, tüketicilere dijital oyun 
satın alırken kılavuz görevi görme-
si için kurulmuş değerlendirme ve 
derecelendirme sistemidir” ifadele-
rine yer verdi. 

EBEVEYNLERİN FARK EDİCİ 
OLMASI GEREKİYOR  

Bazı dijital oyunların bağımlı-
lığa neden olma potansiyellerinin 
daha yüksek olduğunu kaydeden 
Yaralı, bu açıdan bağımlılık yapıcı 
oyun türlerinin ebeveynler tara-
fından fark edilmesinin, bağımlılık 
ortaya çıkmadan koruma amaçlı 
uygulamalar için önemli olduğunu 
belirtti. Yaralı, şunları dile getirdi: 
“Bu farkındalık için ebeveynlerin 
çocuklarının tercih ettikleri oyunları 
ve bu oyunların özelliklerini bilmesi 
gerekiyor. Dünyada örnekleri bulu-
nan PEGI ve ESRB sistemleri model 
alınarak ülkemizde de ebeveynlere 
dijital oyun konusunda rehberlik ya-
pacak uygulamalara ihtiyaç vardır. 
Dolayısıyla dijital oyun konusunda 
en fazla sorumluluğu yüklediği-
miz ebeveynlerin yanı sıra politika 
yapıcılara da önemli görevler dü-
şüyor. Hem politikacıların hem de 
ebeveynlerin dijital oyunlar konu-
sunda temel ilkesi çocuğun yüksek 
yararı olmalıdır. Dolayısıyla piyasa-
ya sürülen oyunların uzmanların 
görüşleri doğrultusunda geliştiril-
miş birtakım standartlar açısından 
değerlendirilmesi ve ebeveynlerin 

de bu doğrultuda kendi değerleri 
açısından karar almaları gerekiyor” 
şeklinde konuştu. 

ROBLOX, ÇOCUKLAR İÇİN 
UYGUN OLMAYAN 

OYUNLARDAN SADECE BİRİ 
Oyun üreticilerinin de çocukla-

ra yönelik geliştirdikleri oyunlarda 
uzmanların görüşleri doğrultusun-
da içerik üretmelerinin sağlanma-
sı gerektiğini vurgulayan Yaralı, 
konuyla ilgili son olarak şunları 
belirtti: “Elbette Roblox gibi ilk çık-
tığında olumlu tarafları ağır basan 
bir oyunun, sahip olduğu esnek 
yapısı nedeniyle süreç içinde farklı 
bir yöne evrilmesi mümkün olabilir. 
Bu gibi durumlarda ebeveynlerin 
bunu fark etmelerini sağlayacak 
mekanizmalara ihtiyaçları var. Bu 
mekanizmalar olmadan bir oyunu 
yasaklamak bazen bir çözümden 
çok başka problemler de ortaya 
çıkarabilir (farklı yollardan oyuna 
erişim sağlamaya çalışırken çocu-
ğun yaşına uygun olmayan çeşit-
li içeriklere maruz kalması gibi). 
Kaldı ki Roblox, çocuklara uygun 
olmayan oyunlardan sadece biri. 
Yani müdahaleden çok önleyici ve 
koruyucu yöntemlere ihtiyaç var. 
Ayrıca aşırı dijital oyun oynamanın 
sonuçları düşünüldüğünde bunun 
bir halk sağlığı sorunu olarak ele 
alınması gerektiği açık. Bunun için 
okullardaki eğitimlerin yanı sıra bi-
rinci basamak sağlık kuruluşlarında 
ebeveynlere sunulacak danışmanlık 
hizmetleri önleyici müdahale olarak 
önemli bir misyon üstlenecektir.”
n TUBA KAYA

Çocukların istismarına neden olacak içerikler barındırmasından dolayı oyun platformu Roblox’a erişim engellenmişti. 
Uzmanlar ise bu uygulamanın engellenmesinin net bir çözüm olmadığını ve ailelere sorumluluk düştüğünü söylüyor

Roblox’u kapatmak yetmiyor!

Doç. Dr. Kevser Tozduman Yaralı 

Selçuklu Belediyesi yaptı-
ğı aslfaltlama çalışmalarıyla 
Selçuklu’nun modern görünü-
müne katkı sağlamaya devam 
ediyor.  

Şehrin modern yapısına ör-
nek belediyecilik çalışmalarıyla 
dokunan Selçuklu Belediyesi 
asfaltlama çalışmalarını titiz-
likle yürütüyor. Bu çalışmaları 
kapsamında Buhara Mahallesi 
Papatya Sokak’ta asfalt serimi 
yapan Selçuklu Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri mev-
sim şartlarının el verdiği ko-
şullarda çalışmalarına aralıksız 
devam ediyor.  Buhara Mahal-
lesi Papatya Sokak’ta tamamla-
nan asfalt çalışmalarında 2 bin 
400 metrekare alanda 470 ton 
asfalt serimi yapılarak mahalle 
sakinlerinin kullanımına sunul-
du. Ekipler Selçuklu’da plan-
lanan yerlerde asfalt çalışma-
larına aralıksız olarak devam 
ediyor. 

“SELÇUKLU’NUN MODERN 
DOKUSUNA KATKI SAĞLAMAYA 

DEVAM EDİYORUZ”
Selçuklu’da yaşayan herke-

sin konforunu düşünerek çalış-
malara yön verdiklerini ifade 
eden Selçuklu Belediye Başkanı 

Ahmet Pekyatırmacı: “Selçuk-
lu'da yürütülen altyapı ve as-
falt çalışmaları ilçemizin yaşam 
kalitesini hızla artırıyor. Bu 
doğrultuda da altyapı çalışma-
larımız öncelikli faaliyet alanla-
rının başında geliyor.Bu çerçe-
vede ekiplerimiz, planlamalar 
doğrultusunda gece gündüz 
demeden, ana yollar ve cadde-
ler başta olmak üzere kent ge-
nelinde çeşitli yol kesimlerinde 
çalışmalarını sürdürüyor. Fen 
İşleri Müdürlüğümüze bağlı 
ekiplerimiz asfalt programın-

daki çalışmalarda Buhara Ma-
hallesi Papatya Sokak’ta asfalt 
serimini gerçekleştirerek ma-
halle sakinlerimizin kullanımı-
na sundu. Bu çalışmalarımız 
yine planlan mahalle ve sokak-
larımızda aralıksız devam ede-
cek. Tüm bu çalışmaları ekip 
çalışması ve uyum içerisinde 
gerçekleştiriyoruz. Tek amacı-
mız Selçuklumuzun marka de-
ğerini artırarak Türkiye'ye her 
alanda örnek olmayı sürdür-
mek” şeklinde konuştu.
 n HABER MERKEZİ 

Karatay Belediyesi ve Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi 
iş birliği ile düzenlenen Kara-
tay Sanat Merkezi yaz dönemi 
kurslarının kapanışı ve sertifika 
programı gerçekleştirildi. Kül-
tür ve sanat hayatlarına katkı 
sunmak ve yeteneklerini geliş-
tirmek için hizmet veren kurs-
lardan faydalanan kursiyerler; 
yaz dönemi boyunca Hat, Ebru, 
Tezhib, Minyatür, Kalem işi, 
İslami Geometrik Motifler, Ka-
ligrafi kurslarında kendilerini 
geliştirme fırsatı buldular. 

GELENEKSEL SANATIMIZI 
YAŞATIYORUZ

Kapanış programına katılan 
Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, programda yaptığı 
konuşmada, sanatın ve kültürel 
mirasın önemine vurgu yaptı. 
Başkan Kılca, “Karatay Bele-
diyesi olarak kültür ve sanat 
alanında önemli projelere imza 
atıyoruz. Bu kurslar sayesinde 
hem geleneksel sanatlarımızı 
yaşatıyoruz hem de yeni yete-
nekleri keşfediyoruz. Necmet-
tin Erbakan Üniversitesi ile 
yaptığımız işbirliklerimiz, Ka-
ratay’ı bir sanat ve kültür mer-
kezi haline getirme hedefimize 

katkı sağlıyor. İlçemizde sanatı 
desteklemeye devam edecek, 
Karatay’ı sanatın ve kültürün 
merkezi yapacağız” ifadelerini 
kullandı.

GELENEKSEL SANATLARIMIZIN 
İHYASI İÇİN ÇALIŞIYORUZ

Necmettin Erbakan Üni-
versitesi Güzel Sanatlar ve 
Mimarlık Fakültesi Geleneksel 
Türk Sanatları Bölümü Kalem 
İşi Ana Sanat Dalı Başkanı Prof. 

Dr. Ali Fuat Baysal; Sanat Mer-
kezi’nin yaz dönemi boyunca 
güzel işler çıkardığını belir-
terek, her projede yanlarında 
olan Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca’ya teşekkür etti. 

Program sonunda Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca 
ve katılımcılar, kursiyerlerin el 
emeği göz nuru eserlerinden 
oluşan sergiyi gezdi.
 n HABER MERKEZİ 

‘Selçuklu’nun değerini artırıyoruz’ Karatay, kültür ve sanatın merkezi 
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;
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2016 RİO OLİMPİYATLARI (14)
Ev sahibi şehir: Rio de Janeiro, 

Brezilya, Slogan: Tutkunu Yaşa, Ka-
tılan ülke sayısı: 205, Sporcu sayısı: 
12.500, Açılış töreni: 5 Ağustos 2016, 
Kapanış töreni: 21 Ağustos 2016: 
Stadyum, Maracana Stadyumu.

RİO DÖRT ŞEHRİ GERİDE 
BIRAKARAK SEÇİLDİ

2016 Olimpiyatlarını düzenleme-
ye talip olan şehirler niyetlerini 13 
Eylül 2007 tarihine kadar bu yönde-
ki niyetlerini Uluslararası Olimpiyat 
Komitesi'ne bildirmiş, UOK başvuru 
formundaki 25 sorunun cevaplarını 
içeren adaylık başvuru dosyasını da 
14 Ocak 2008 tarihine kadar teslim 
etmişlerdi. Bunlar arasından dört 
aday şehir 4 Haziran 2008 tarihinde 
belirlendi. Madrid, Rio de Janeiro, 
Chicago ve Tokyo diğer adayların 
önüne geçmişti. Elenenlerden Doha, 
oyunları Ekim ayında düzenlemek is-
temişti ve Ekim ayının olimpiyatların 
takvimine uymuyordu. Bu sebeple 
adaylıktan çıkarıldı. Diğer adaylar 
Bakü ve Prag şehirleri de UOK tarafın-
dan uygun görülmedi. Değerlendirme 
komisyonu 2009'un ikinci çeyreğinde 
dört aday şehirde denetimler yaptık-
tan sonra oylamadan bir ay önce 2 
Eylül 2009 tarihinde raporunu UOK 
üyelerine sundu.

Aslında kamuoyun Şikago ve Rio 
de Janeiro’yu favori görüyordu. Fakat 
ilk tur oylamada Şikago, ikinci turda 
Tokyo elendi. Başvuru sürecindeki 
değerlendirmede resmî adaylar ara-
sında en düşük skoru (6,4) alan Rio 
de Janeiro Madrid ile birlikte finale 
kaldıktan sonra 2016 Yaz Olimpiyat-
ları'nı düzenleme hakkını kazandı.

RİO OLİMPİYATLARI 
SPOR DALLARI

Resmi sıralamasıyla XXXI. 
Olimpiyat Oyunları olan 2016 Rio, 

5-21 Ağustos 2016 tarihleri ara-
sında Brezilya'nın en büyük ikinci 
kenti Rio de Janeiro’da sahnelenir-
ken, madalya mücadeleleri şu spor 
disiplinlerinde yaşandı; atletizm, 
atıcılık, badminton, basketbol, bi-
nicilik, at terbiyesi, konkur komple, 
engel atlama, bisiklet, yol yarışları, 
pist yarışları, dağ bisikleti, boks, 
çim hokeyi, eskrim, futbol, golf, 
güreş, serbest, greko-romen, te-
nis, triatlon, voleybol, plaj voley-
bolu, yedili rugby, yelken, halter, 
hentbol, jimnastik, artistik, ritmik, 
trambolin, judo, kano, slalom, dur-

gun su, kürek, masa tenisi, modern 
pentatlon, okçuluk, su sporları, at-
lama, senkronize yüzme, sutopu, 
yüzme ve tekvando. 

2016 Yaz Olimpiyatları açılış 
töreni 5 Ağustos 2016 tarihinde, 
saat 20.00'de Maracanã Stadyu-
mu'nda başladı. Olimpiyatlarda 28 
spor dalında, 41 disiplinde 306 ya-
rışma düzenlendi. 

RİO OLİMPİYATLARI 
MADALYA KLASMANI

Serbest güreş ağır sıkletimiz 
Taha Akgül’ün altın madalyası ile 
tadımlık şampiyonluk keyfi yaşa-

dığımız 2016 Rio Olimpiyatları’nda 
ABD, 46’sı altın toplam 121 ma-
dalya ile zirvede yer aldı. Brezil-
ya’da sahnelenen Yaz Oyunları’nın 
madalya klasmanı şu tabloyu arz 
ediyordu; 1- Amerika Birleşik Dev-
letleri (USA) (46, 37, 38, 121), 2- 
Büyük Britanya (GBR) (27, 23, 17, 
67), 3- Çin (CHN) (26, 18, 26, 70), 
4- Rusya (RUS) (19, 17, 19, 55), 
5- Almanya (GER) (17, 10, 15, 42), 
6- Japonya (JPN) (12, 8, 21, 41), 
7- Fransa (FRA) (10, 18, 14, 42), 
8- Güney Kore (KOR) (9, 3, 9, 21), 
9- İtalya (ITA) (8, 1,  8, 28), 
10- Avustralya (AUS) (8, 11, 10, 
29), 11-86 (Diğer ülkeler) (125, 
149, 183, 457). Toplam (86 ülke) 
(307, 306, 359, 972).

RİO OLİMPİYATLARI’NDA 
TÜRKİYE

5-21 Ağustos tarihleri arasın-
da Rio’da düzenlenen XXXI. Yaz 
Olimpiyat Oyunları’nda Türkiye; 
55’i erkek, 48’i kadın toplam 103 
sporcuyla madalya mücadelelerine 
katıldı. Ay-Yıldızlı sporcularımız, 
Rio’daki global sportif kapışma-
larda 1 altın, 3 gümüş ve 4 bronz 
madalya kazanıp, genel klasmanda 
41. sırada yer tuttu.  

Madalya lokomotifimiz güreşte 
serbest ağır sıkletimiz Taha Akgül 
altın, serbest güreş 86 kg.’da Se-
lim Yaşar gümüş, grekoromen ağır 
sıkletimiz Rıza Kayaalp’le bronz 
madalyaları kazandık. Halter 69 
kg.’da Daniyar İsmayilov’la gümüş, 
atletizm 400 m. Engellide Yasmani 
Copello Escobar ve grekoromen 98 
kg. güreşte Cenk İldem ve serbest 
74. kg. güreşte Soner Demirtaş ile 
tekvando 67 kg.’da Nur Tatar’la 
bronz madalyaları boynumuza ge-
çirdik.

1922 Konyaspor hırslandı!
Bu sezon Teknik Direktör İsmail Aksu, yönetiminde üst sıraları hedefleyen 1922 Konyaspor’da çalışmalar tüm hızıyla 
devam ediyor. Aksu, yönetiminde yavru kartallar iyi bir hazırlık süreci geçirirken, takım gelecek adına umut veriyor

1922 Konyaspor’da yeni sezon 
hazırlıkları sürüyor. Takım yeni se-
zon öncesi oynadığı hazırlık maç-
larında olumlu sinyaller vermişti. 
Yeşil Beyazlılar Teknik Direktör 
İsmail Aksu, yönetiminde Kartepe 
macerasının ardından Saraçoğlu 
Tesisleri’nde toplanarak lig öncesi 
çalışmalarına start verdi. Antren-
manda futbolcuların hırslı olduğu 
görüldü. Oyuncular daha önce 3 

gün izin yapmıştı. Yavru kartallar 
ayrıca bundan sonra Yapalı İnşaat 
1922 Konyaspor, ismiyle mücade-
le edecek. Yeşil Beyazlılar, sezonun 
ilk maçında 7 Eylül 2024 Cumartesi 
günü Karabük İdmanyurdu Spor'u 
konuk edecek. Selçuk Üniversitesi 
15 Temmuz Stadyumu'nda oyna-
nacak karşılaşma saat 16.00'da 
başlayacak.
n SAMET AKTAŞ

1922 Konyaspor hazırlıklarına Aksu, yönetiminde tüm hızıyla devam ediyor.



100 LİRAYA BİLET
TÜMOSAN Konyaspor, Trend-

yol Süper Lig'in 4. haftasında Bel-
lona Kayserispor'u konuk edecek. 
31 Ağustos Cumartesi günü saat 
19.15’te MEDAŞ Konya Büyükşehir 
Stadyumu'nda oynanacak maçın 
biletleri satışa çıkıyor. Karşılaşma-
nın biletleri, 28 Ağustos 2024 Çar-
şamba günü saat 11.00 itibarıyla 
satışa sunulacak. Müsabakanın 
biletleri http://passo.com.tr ve Pas-
so gişelerinden alınabilecek. Bilet 
fiyatları ise 100 TL ile 1500 TL ara-
sında değişiyor. 

KAYMAK NE DEMİŞTİ?
Konyaspor Basın Sözcüsü Nuri 

Kaymak, kombine bilet satışlarının 
tüm hızıyla devam ettiğini ve özel-
likle iç sahalardaki maçlarda tribün 
desteğinin önemli olduğuna dikkat 
çekmişti. Taraftarların kombine bi-
lete ilgisinden memnuniyet duyduk-
larını anlatan Kaymak, "Rakamın 25 
bini bulacağını düşünüyoruz. 2016-
17'den sonra en çok kombine satışı 
yaptığımız sezonu yaşıyoruz. Süper 
Lig takımları içinde kombine satışın-
da 4. sıradayız." İfadelerini kullan-
mıştı. n SAMET AKTAŞ
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Haydi Konya 
destek ol!

Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor’un Bellona Kayserispor ile oynayacağı maçın biletleri bugün satışa 
çıkıyor. Konyasporlu taraftarların tribünleri doldurması ve takımlarına yoğun destek vermesi bekleniyor

SPOR-2-İLAN

e-Milli Takım İngiltere’ye hareket etti

Karapınar Belediyespor, 
kadrosunu güçlendiriyor

İngiltere'nin Liverpool şeh-
rinde düzenlenecek FIFAe Dünya 
Kupası'nda Türkiye'yi temsil ede-
cek olan eMilli Takım, turnuva ön-
cesinde İngiltere'ye hareket etti. 
FIFA tarafından ilk kez düzenlenen 
ve 19 ülkenin katılımıyla gerçek-
leştirilecek FIFAe Dünya Kupa-
sı, 28 Ağustos - 1 Eylül tarihleri 
arasında Football Manager oyu-

nu üzerinden oynanacak. eMillî 
Takımlar Teknik Direktörü Tolga 
Atalay ve İdari Sorumlu Miraç 
Berk Yağbasanlar'ın gözetiminde 
gerçekleşecek olan Dünya Kupası 
kampında, 5 gün boyunca devam 
edecek turnuva süreci boyunca 
kadroda Cafer Arslan ve Emre Öz-
türk yer alacak.  
n SPOR SERVİSİ

Karapınar Belediyespor, yeni sezon öncesi kadrosunu güç-
lendirmeye devam ediyor. Yeşil-siyahlılar, iç transferde Kara-
pınarlı futbolcularla anlaştı. Kulüp başkan yardımcısı Mustafa 
Senses yaptığı açıklamada, "Lige iddialı bir takım oluşturduk. 
İlk olarak Karapınarlı futbolcularla anlaştık. Dış transferde iyi 
isimleri kadromuza dahil ettik. Taraftarlarımızın zevkle izleye-
ceği takım ile lige merhaba diyeceğiz. Bize her zaman destek 
olan Belediye Başkanımız İbrahim Önal'a teşekkür ediyoruz." 
dedi. 

İÇ TRANSFERDE ANLAŞILAN 
FUTBOLCULAR VAR

 Karapınar Belediyespor, iç transferde şu isimlerle anlaş-
tı: Muhammet Balıkçı, Rıdvan Soysaler, Kazım Filiz, Mustafa 
Bozdağ, Sefa Aydın, Talha Kocadağ, Batuhan Sak, Onur De-
mircioğlu, Teoman Tuna, Furkan Kılıçlı, Hakkı Mert Çorakçı, 
Hüzeyfe Öztürk. 

SÜRPRİZLER BEKLENİYOR
 Kulüp, dış transferde de bir çok futbolcu  anlaştığını belir-

tirken. Yeşil-siyahlılar, hem tecrübeli hem de genç yetenekli 
futbolcuları kadrosuna katarak Süper Amatör Lig'de başarılı 
olmak ve üst liglere çıkmak istiyor. Dış Transferde Bugüne ka-
dar,Kadınhanı Belediyespordan  Bilal Tiryaki, Sefa Akıncı, Ilgin 
Belediyespordan Hasan Kavas,Fatih Işıkçı, Kulu Belediyespor-
dan Berat Tapu,Mehmet İlhan, Üzümlü spordan Kaleci Mustafa 
Can Uzan,İstanbuldan Mehmet Sert ve Serhat Başaran ile anla-
şıldı. Yeşil siyahlı  Karapınar Belediyerspor Dış Transferde bir 
veya iki isim ile anlaştıktan sonra transferin kapatacak.
n SPOR SERVİSİ



Moral bozmak yok!
Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor, iznin ardından Teknik Direktör Ali Çamdalı, yönetiminde Kayacık Tesisle-
ri’nde yeniden toplandı. Yeşil beyazlılar Kayserispor ile oynayacağı maçın hazırlıklarına böylece başlamış oldu

Süper Lig’de 3 hafta geride kal-
dı. Bu sezona Kasımpaşa galibiyeti 
ile başlayan ardından üst üste 2 ye-
nilgi alan TÜMOSAN Konyaspor’da 
Kayserispor maçının hazırlıkları 
başladı. Bu sezon Teknik Direktör 
Ali Çamdalı, yönetiminde ligde üst 
sıraları hedefleyen Yeşil Beyazlı-
lar, Kayserispor maçını kazanarak 
Bodrum FK maçını unutturmak 
istiyor. Yeni transferlerle kadrosu-
nu güçlendiren Konyaspor, moral 
bozmayarak yoluna sağlam adım-
larla devam etmek istiyor. 

SAVUNMA ZAAFI 
GİDERİLECEK

Yeşil Beyazlılar, geriye kalan 3 
haftada 1 galibiyet, 2 mağlubiyet 
aldı. Rakip filelere 5 gol atan Kon-
yaspor, kalesinde ise 7 gole engel 
olamadı. Takımda 3 haftada 7 gol 
birden görülmesi teknik heyeti de 
harekete geçirdi. Teknik Direktör 
Ali Çamdalı, takımın savunma zaa-
fını, taktik antrenmanlarla telafi et-
mek, ardından ise hücum ağırlıklı 
bir futbol oynatmak istiyor. 
n SAMET AKTAŞ

Konyaspor’da bayrak şöleni yaşanacak
Anadolu Kartalı TÜMOSAN 

Konyaspor’da önemli gelişmeler 
yaşanıyor. Şehrin markası olan 
Konyaspor, önemli bir etkinliğe 
öncü edecek. Bu kapsamda ‘Bay-
rakları As Kampanyası’ başlaya-
cak. MEDAŞ Konya Büyükşehir 
Belediye Stadyumu başta olmak 
üzere, şehrin işlek caddelerinin 
Konyaspor bayrakları ile donatıl-
ması bekleniyor.  Firmaların ise 

bu kampanyaya yoğun destek ver-
mesi bekleniyor. 

STORE HESABI AÇIKLADI
Konya Store’den yapılan açık-

lamada ise şu ifadelere yer veril-
di, “Konyaspor aşkıyla donatalım 
dört bir yanı bayraklarla! Firma 
logosunun yer aldığı bayraklarla 
takımına destek ol, Konyaspor 
aşkıyla dalgalansın şehrin dört bir 
yanında!” denildi. n SAMET AKTAŞ

Bakan Bak: Yeni sezona yetiştirmek istiyoruz
Gençlik ve Spor Bakanı Osman 

Aşkın Bak, Hatayspor’un yeni sezon-
da iç saha maçlarını Hatay Stadyu-
mu’nda oynayabilmesi için gayret 
ettiklerini belirterek, “Hatayspor'un 
yeni sezonda Hatay'da oynaması 
için gayret ediyoruz" dedi. Gençlik 
ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, 
çeşitli temaslarda bulunmak üzere 

Hatay’a geldi. Temaslarına valilik 
ziyareti ile başlayan Bakan Bak, spor 
kompleksi yapılacak olan eğitim 
araştırma hastanesinde incelemeler 
yaptı. Bakan Bak, Hatay’daki temas-
larının ardından depremlerde hasar 
alan Hatay Stadyumu'na gelerek in-
celemelerde bulundu. İncelemenin 
ardından Bakan Bak, açıklamalarda 

bulundu.
ŞEHİRLE BULUŞMASINI SAĞLAMAK 

İSTİYORUZ
Deprem sonrası Hatay Stadyu-

mu'nun zemininin oturmasına ve 1 
yıl gözlem ve incelemesinin yapıldı-
ğına değinen Gençlik ve Spor Bakanı 
Osman Aşkın Bak, Hatay Stadyu-
mu'nun durumunu herkesin merak 

ettiğini belirterek “Biliyorsunuz ki 
deprem sonrası büyük yapıların ko-
nuları çok önemli ve iyi etüt edilmesi 
gerekiyor. Onlara uygulanacak tek-
nolojik hususların ve metodun iyi 
etüt edilmesi gerekiyor. Malumunuz 
pek çok artçı depremlerle beraber 
büyük depremin ardından meydana 
gelen depremlerle zemini oturma-

sı ve böylece büyük yapıların biraz 
zamana ihtiyacı oluyor. Biz de jeo-
lojik etütlerini uzmanlarla yaptırdık 
ve inşallah çok yakın bir zamanda 
ihalesini yapıp Hatay Stadyumu'nu 
yeni sezona yetiştirmek için gayret 
edeceğiz. Şehir için önemli bir takı-
mın, şehirle buluşmasını sağlamak 
istiyoruz. Hatayspor'un yeni sezonda 

burada oynaması için gayret ediyo-
ruz. İnanıyoruz ki en kısa zamanda 
tamamlayacağız. Bu noktada bütün 
hazırlıklarımız bütçesiyle ve her şe-
yiyle hazır. Yakın zamanda ihalesini 
yapıp bu işte uzman bir firmayla be-
raber kısa sürede tamamlayacağız” 
ifadelerini kullandı.
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Guilherme

Yusuf

Bayrak kampanyasına yaklaşık 100 firmanın destek vermesi bekleniyor.

Aleksic

Melih
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